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KLASA: 023-05/17-01/09 
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Ivanec, 5. listopada  2017. 

 

Z A P I S N I K 

od 5. listopada 2017. godine 

 

sastavljen na 4. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 18,00 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Brezovec Klaudija, Canjuga Mario,  Đula Zdenko, Friščić Ljubica, Grđan 

Josip, Grudiček Miljenko od 18,06 sati, Hudoletnjak Stjepan, Prašnjak Danica, Sedlar 

Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, Sever Domagoj, Štefanko Marijan, Vlaisavljević Daniel. 

Izostanak je opravdao: Debeljak Vladimir, Đuras Zdenko, Golubić Milena,  Patekar 

Dalibor.  

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Lidija Kozina – 

zamjenica gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, Maja 

Darabuš, Stjepan Vincek, Irena Romanić, Jelena Sambol – Upravni odjeli Grada 

Ivanca, Lana Labaš – Poslovna zona Ivanec d.o.o., Katica Levanić – vijećnica 

Županijske skupštine, Petra Antekolović – Ivkom d.d. Ivanec, Suzana Divjak i Renata 

Željezić – Dječji vritć „Ivančice“ Ivanec, Marina Grudenić – Gradska knjižnica i čitaonica 

„Gustav Krklec“ Ivanec, Mario Kramar – Pučko otvoreno učilište „Đuro Arnold“ Ivanec. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća, konstatira da je 

nazočno 12 vijećnika od ukupno 17 te će se donositi pravovaljane odluke.  

S obzirom da je prije same sjednice Vijeća održana sjednica Odbora za izbor i 

imenovanja, materijali uz točke 20. – 25. dnevnog reda dostavljeni su vijećnicima na 

klupe. 
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Za sjednicu predlaže dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da predlagatelj niti 

nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

Svih 12 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednica 

konstatira da je jednoglasno, sa 12 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

D N E V N I    R E D 

 

Aktualni sat 

1. Zapisnik s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 31. kolovoza  

2017. godine 

 

2. Godišnje izvješće Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za pedagošku godinu 
2016./2017. 

 
3. Financijski izvještaji Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za razdoblje 01.01. – 

30.6.2017. godine 
 

4. Financijski izvještaji Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec 
za razdoblje 01.01. – 30.6.2017. godine 

 
5. Financijski izvještaji Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec za 

razdoblje 01.01. – 30.6.2017. godine 
 

6. Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za 
razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2017. godine 

 
7. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 

 
8. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 

2017. godine 
 

9. Izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec 
 

10. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića “Ivančice“ Ivanec za 
2017. godinu 

 
11. Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav 

Krklec“ Ivanec za 2017. godinu 
 

12. I. Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Ivanca za 2017. 
godinu 

 
13. II. Izmjene javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2017. godinu 
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14. II. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2017. godinu 
 

15. II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2017. godinu 

 
16. II. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu 
 

17. II. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 
 

18. Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 
 

19. Odluka o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada 
Ivanca 

 
20. Odluka o imenovanju članova Povjerenstva za ravnopravnost spolova 

Grada Ivanca 
 

21. Odluka o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 
 

22. Rješenje o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Grada 
Ivanca 

 
23. Odluka o imenovanju Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova u Gradu 

Ivancu 
 

24. Odluka o imenovanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 
 

25. Odluka o imenovanju Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti 
 

26. Zaključak o oslobađanju obveze plaćanja komunalnog doprinosa 
 

27. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana 
cesta – na dijelu k.č.br. 539/2 i 540/2, obje u k.o. Ivanec 

 
28. Informacija o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 

„Ivančice“ Ivanec 
 

29. Informacija o imenovanju članova Upravnog vijeća Pučkog otvorenog 
učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec 

 

Aktualni sat 

Predsjednica Vijeća konstatira da su vijećnicima Daliboru Patekaru, Zdenki Đula i 

Danielu Vlaisavljeviću dostavljeni pismeni odgovori na vijećnička pitanja s 2. sjednice 

Gradskog vijeća te se nada da su vijećnici proučili odgovore i da su zadovoljni s istima. 
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S obzirom da je vijećnik Dalibor Patekar opravdao svoj dolazak iz poslovnih razloga, 

prema Poslovniku moguće je postaviti i između sjednica pitanje, te dostavljeno pitanje  

predlažem kao prvo: 

1.  Kada će početi izgradnja autobusnog stajališta i nogostupa u naselju 

Horvatsko? Moli pismeni odgovor na to pitanje. 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da se u 18,06 sjednici odazvao vijećnik Miljenko 

Grudiček te je nazočno 13 od ukupno 17 vijećnika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

2. Marijan Štefanko: Koristim priliku, ukoliko ima nekog iz obrazovnog sektora, da 

vam čestitam 5. listopad, Svjetski dan učitelja. Prije nekoliko dana građani grada 

Ivanca su s velikim negodovanjem i ogorčenjem primili vijest da se ukida hitni 

medicinski tim u Ivancu. Vidimo da je taj slučaj bio i poprilično i medijski 

popraćen. Puno je bilo upita građana pa me zanima postoji li kakav način 

odnosno model da se pokuša osigurati ipak prisustvo hitnog medicinskog tima, 

odnosno sestre ili tehničara jer prema navodima koje smo uspjeli pročitati u 

medijima pacijente bi trebao, u slučaju da hitni medicinski tim nije u hitnoj, 

dočekati jedan Porta fon preko kojeg bi oni dobili hitnu službu u Varaždinu i sad 

ne znam na koji način jer taj Porta fon nema nikakvi  geometrijski  uređaj da  

odskenira pacijenta da mu da neku terapiju. Da li postoji način da se taj standard 

zadrži jer znamo da prema širem ivanečkom području gravitira skoro 40 tisuća 

ljudi, naročito taj najzapadniji dio. 

3. Mario Canjuga: Imam pitanje vezano uz nogostup koji se radi između Ivanca i 

Jerovca.  Naime, početkom svibnja su radovi na tom dijelu nogostupa između 

Nazorove ulice u Ivancu i Jerovca došli u završnu fazu i do samog završetka 

radova preostalo je odraditi neke sitne završne radove, poravnati stupove i 

povući završni asfaltni sloj. Radovi su, na žalost, prestali te danas iz tog 

nogostupa raste korov. Zanima se zašto su ti radovi prestali i kad se može 

očekivati nastavak istih? 

4. Klaudija Brezovec: Postavljam dva pitanja vezana uz željezničku infrastrukturu  

na području Grada Ivanca. Prvo pitanje odnosi se na željeznički prijelaz u 

Nazorovoj ulici. Znamo da je to izrazito frekventni pružni prijelaz   koji do sada, 

na žalost,  još nema riješeno pitanje sigurnosti, odnosno spuštanje rampe nakon 

10 sati navečer kada još uvijek strojovođa mora stati i pustiti vozila da pređu 

preko pružnog prijelaza, što znamo da je veliki sigurnosni problem u tom dijelu. 

Zanima me da li ima ikakvog pomaka po pitanju modernizacije tog pružnog 

prijelaza. Drugo pitanje je da li je netko ih HŽ reagirao na inicijative Grada 

Ivanca koje su bile postavljene u smjeru da se na još dvije lokacije osiguraju 

stajališta za putnike – Ivanečko naselje te u Varaždinu u blizini Vindije i Koke, s 

obzirom da veliki broj putnika, odnosno konkretno radnika gravitira tom području 

i to stajalište bi im znatno olakšalo putovanje, a ujedno bi HŽ-u sigurno osiguralo 
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znatno veći broj putnika. Da li ima možda nekih odgovora ili inicijativa od strane 

HŽ-a? 

5. Josip Grđan: Moje pitanje je u vezi lokalne cesta pod upravom Županijske 

uprave za ceste, koja spaja Margečan, Osečku i Gačice. Ta cesta je prije 3-4 

godine  1/3, ne riješena, nego presvučena slojem asfalta. Ta cesta je u jako 

lošem stanju što se tiče samog prolaska, same širine, a kamoli asfalta. Molim 

da se Grad Ivanec, iako nije pod njegovom  ingerencijom, maksimalno uključi 

jer mislim da je već ovo treće ili četvrto  vijećničko pitanje što se tiče te ceste, 

da napokon riješimo taj slučaj. Istu koriste mještani naselja Margečan, 

Osečka,Gačice, Lukavec, Cerje, a jedan dio ljudi koristi cestu pretežno u dane 

vikende, znači da izbjegavaju patrole policije, da se presele iz jednog kraja na 

drugi.  Mislim da je tu velika opasnost što se tiče same ceste, same jurnjave po 

toj cesti, a ujedno tu cestu koristi i prijevoz koji vozi djecu u školu pa bi bilo dobro 

da se to čim prije riješi. 

6. Domagoj Sever: U kojoj fazi je rješavanje kanalizacije u Ulici Ivanuševec, koja 

je bila već nekoliko puta tema na sjednicama Gradskog vijeća?  

7. Daniel Vlaisavljević: U principu, po nekom dobrom pravilu, bilo je na ostalim 

sjednicama vijećnica da pisani odgovori koji su došli zavređuju i pitanje da li su 

oni koji su uputili ta pitanja zadovoljni tim odgovorom. To je komentar za 

ubuduće.  Pitanje je ciljano na osnovnu školu -  kad bi se mogao očekivati 

početak dogradnje osnovne škole. 

8. Miljenko Grudiček: Kakve su mogućnosti te ima li Grad Ivanec u planu 

pokretanje sređenja gruntovnih i katastarskih podataka. Naime, katarska općina 

Radovan je za to spremna već odavno, praktički bismo rekli kao „prezrela 

kruška“. To je inače najlošije sređena katastarska općina na području ivanečke 

gruntovnice i katastra. Kani li Grad Ivanec  podnijeti zahtjev za taj projekt prema 

nadležnim institucijama, prvenstveno mislim na Ministarstvo pravosuđa, 

Državna uprava za katastar jer znamo da se na taj način rješavaju problemi u 

našem okruženju? Imamo primjer na području Grada Varaždina, Općine Sveti 

Ilija gdje ne idu u globalu rješavati nego po katastarskim općinama, ali znamo 

da su sredstava za taj projekt uglavnom osigurana iz jedinica lokalne 

samouprave, županije, državnog proračuna, a veliki dio i poveći iznos 

financiranja toj projekta je iz sredstava europskih fondova. Ono što je ključna 

inicijativa za taj projekat, jeste da mora krenuti od jedinice lokalne samouprave.  

Tražim u ime svih posjednika iz katastarske općine Radovan da Grad Ivanec 

pokrene tu inicijativu za sređivanje tih podataka u katastarskoj općini Radovan. 

Problemi su ogromni, danomice su prisutni i mislim da je to neki put gdje bi se 

trebalo krenuti da se srede ti podaci. U našem okruženju imamo tih primjera, 

nabrojao sam koje općine i gradovi i šire, nabrojao sam one koje se drže nas. 

To je interes svih mještana katastarske općine Radovan. Iz saznanja i iz 
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razgovora s ljudima, u gruntovnici i katastru zaista je „voda do grla“. Molim i 

pismeni odgovor. 

9. Zdenko Đula: Imam pitanje vezano uz inicijativu Dobrovoljnog vatrogasnog 

društva Bedenec. Još u proljeće, u trenutku apliciranja odnosno mogućnosti 

apliciranja na projekte europske unije mjere 7.4.1.,  DVD je bio zainteresiran za 

obnovu i opremanje vatrogasnog doma putem tih sredstava, ali razlog iz kojeg 

nisu to mogli napraviti je bilo nesređeno vlasničko pitanje na zemljištu na kojem 

se nalazi dom. Naime, tu se radi o tome da je Grad Ivanec postao slijednik 

nekadašnje Mjesne zajednice Bedenec kojoj su stanovnici donirali svoje 

zemljište. Nakon toga je u mandatu gđe. Marije Brezovec Grad Ivanec dao 

pravo gradnje vatrogasnog doma u Bedencu DVD-u Bedenec i oni su ga gore 

sagradili. Još uvijek nisu riješili vlasničko pitanje. Da li možemo riješiti taj 

problem s DVD Bedenec na način da se to zemljište daje u dugoročnu koncesiju 

ukoliko se ne može pokloniti DVD-u Bedenec. Molim da se iznađe neko rješenje 

i o tome molim pismeni odgovor. 

 

Na pitanja vijećnika odgovorio je gradonačelnik Milorad Batinić. 

1. Milorad Batinić: Naselje Horvatsko - nogostup i autobusno stajalište, to je 

problematika koju rješavamo u zadnje dvije i pol godine. Izrađena je projektna 

dokumentacija što se tiče rekonstrukcije prometnice, što se tiče gradnje 

nogostupa i što se tiče ugibališta za autobusna stajališta. To je projekt 

Županijske ceste uz sufinanciranje Grada. Najprije smo čekali da li će se krenuti 

u tu realizaciju ili ne, odnosno u projektiranje, kakav vid projektiranja, radi 

obuhvata aglomeracije Ivanec. Sada kad znamo da to nije ušlo u projekt 

aglomeracije u ovoj 1. fazi, s tim projektom se može krenuti. Mi smo, neovisno 

o Županijskoj upravi za ceste koja je ove godine modernizirala kolnički dio, 

uvijek je bio dogovor sufinanciranje Grada što se tiče gradnje nogostupa. ŽUC 

je trebao izraditi oborinsku odvodnju, Grad nogostup i participirati u većoj mjeri 

što se tiče gradnje ugibališta i montirati nadstrešnicu. Nažalost, taj projekt stoji 

radi Županijske uprave za ceste, to je prvo. Drugo, mi smo samoinicijativno 

neovisno o tome, na inicijativu i prošlog Mjesnog odbora, također krenuli u otkup 

zemljišta za ugibališta za autobusna stajališta, nažalost već se više od godinu i 

pol vrtimo u krug. Nitko od mještana, gdje bi mogla bila postojeća lokacija, nije 

voljan prodati zemljišta. Bio je predsjednik Mjesnog odbora  Horvatsko na 

sastanku gdje mu je sve to objašnjeno. Ono što nama preostaje kao Gradu jeste 

da idemo temeljem projekta, temeljem lokacija koje su vidljive iz projekta, da 

idemo u postupak izvlaštenja. To je znači onaj slijedi koji je. Što se tiče gradnje 

nogostupa, apsolutno ne ovisi o nama nego o ŽUC-u i njihovim planovima kada 

se to planira. Vijećnik će dobiti i pisani odgovor. 
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2. Milorad Batinić: Vjeruj da ste svi imali prilike čitati o tome. Koncem rujna 

mjeseca došla je do mene informacija temeljem upita građana da li se ukida 

hitna u Ivancu. Uputili smo službeni dopis ravnatelju Hitne medicinske službe u 

Varaždinu, koji nas je obavijestio da mobilni tim ostaje, a više nema onog dijela 

dežurstva kada dežuraju medicinski tehničar i medicinska sestra, to se ukida. 

Čeka nas na ulazu, ukoliko nema iz mobilnog tima nikoga u hitnoj ambulanti, 

Porta fon, moramo kontaktirati s njim i najaviti se da dolazimo u Varaždin. Mediji 

su se, na moje iznenađenje, vrlo zainteresirali za to. Prije toga sam uputio pismo 

prema ministru zdravlja. Telefonski smo kontaktirali i već drugi dan s njegovom 

službama, s pomoćnicom ministra, vodili smo kontakt i razgovor i traži se 

rješenje. Činjenica je da hitna medicinska služba i domovi zdravlja i svi 

ispostavljaju fakture prema Hrvatskom zavodu za zdravstveno osiguranje i 

ukoliko nema dostatnih sredstava i ukoliko nema mogućnosti,  tada se neke 

usluge koje pružaju te institucije ne mogu fakturirati. Nadalje, postoji mreža, 

odnosno Pravilnik koji definira gdje je mobilna služba, gdje je stacionarna 

služba, gdje je dodatno dežurstvo i temeljem Zakona o pravu pacijenata, Grad 

Ivanec, što nije bilo u postojećem Pravilniku, ima pravo s obzirom na veliki broj 

stanovnika koji graviraju, preko 37 skoro 40 tisuća stanovnika, gravitira ovoj 

hitnoj službi koja je u Ivancu. Također, i temeljem kilometara udaljenosti 

najudaljenijih pacijenta do sljedeće hitne u Varaždinu. Traži se rješenje u 

kontaktu s pomoćnicom ministra, ona će slijedeći tjedan komunicirati s 

Hrvatskim zavodom za zdravstveno osiguranje,  rečeno je da ima financijskih 

sredstava, da bi se to dežurstvo pokušalo organizirati s domom zdravlja na 

način da liječnici obiteljske medicine budu dežurni u onim satima kada nije nitko 

iz hitne medicinske pomoći stacioniran u Ivancu. To je u ovom trenutku jedino 

legalno, Zakonom omogućeno rješenje. Inače, kada bi se išlo na ovaj dio da se 

izmijeni Pravilnik, što ima osnova i uporišta u Zakonu, to je procedura koja traje 

šest do osam mjeseci. U razgovoru sam vrlo jasno kazao pomoćnici ministra da 

pokuša naći neko rješenje prije toga, vjerujem da će tako i ona, to su njezine 

riječi, vjerujem da će tijekom ovog mjeseca iznaći rješenje. Ono što je u tome 

bitno, bitno je da se Varaždinske županija uključi u čitav proces i upravo o njima 

ovisi u kojoj mjeri će uspjeti s liječnicima  obiteljske medicine dogovoriti 

dežurstva u Gradu Ivancu, kao zamjena za medicinsku sestru ili medicinskog 

brata,  što bi bio čak još jedan dodatak jer bi u dežurstvu sudjelovao i liječnik. 

Nadam se da će se uspjeti taj dio odraditi, da neće biti ogluha od strane 

Županije, kao što je sada bilo kad smo tražili mogućnost da se zadrži do 

nekakvog rješenja. Na nama je da čekamo, odnosno na građanima, a na meni 

je da svaki dan komuniciram i tražim zajedno s njima rješenje. 

3. Milorad Batinić: Nogostup Jerovec - Ivanec, bio je određeni zastoj. Ne želim 

vjerovati da su izbori bili ti koji su na neki način otegnuli sve, iako ima elemenata 

da mogu sumnjati. Prijašnji Sporazum koji je bio sa Županijskom upravom za 

ceste, Grad Ivanec sufinancira 25% i dogovorom je bilo definirano da će se taj 

nogostup paralelno napraviti zajedno sa završetkom radova na prometnici. 
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Sada je ispalo da je Grad Ivanec bio nositelj gradnje nogostupa i Grad Ivanec 

je vršio i javnu nabavu i odabir izvođača. Uputili smo ŽUC-u temeljem 

prethodnog sporazuma zahtjev da participira,  da sufinancira gradnju toga 

nogostupa, da li će to biti ili ne, to je ono što ćemo čekati. Gradnja nogostupa 

počinje idući tjedan i idući tjedan bi se trebao završiti nogostup. Isto tako bi se 

trebao završiti i cestovni rigol koji sada u zoni nogostupa nije pravljen. 

4. Milorad Batinić: Željeznička infrastruktura to je problem koji, na žalost, još uvijek 

nije riješen. Mogu samo izraziti jedno negodovanje naspram komunikacije s 

Hrvatskim željeznicama i svim njezinim tvrtkama - Infrastruktura i Putnički 

prijevoz, za koji mogu kazati da  je agilniji naprosto jer traže uvijek sufinanciranje 

nečega. Ono što nam predstoji to je da ponovimo taj zahtjev i da pokušam stupiti 

u kontakt s nadležnima da se taj dio ubrza. Jednako tako, koristim priliku puno 

građana koji putuju prema zagorskoj magistrali odnosno autocesti Zagreb-

Macelj pitaju što je s rampama na državnoj cesti kroz Golubovec u Očuri, to je 

već postavljeno prije nekih dvije godine, još uvijek nije u funkciji, a određeni su 

problemi. Što se tiče gradnje željezničkih stajališta u Ivanečkom Naselju i u 

Varaždinu kod industrijskog kompleksa Vindija i Koka, mi smo taj zahtjev uputili, 

imali smo i usmene kontakte. Poslije toga, na žalost, iskoristit ću priliku kada 

dođem na sastanak da upitam. Naime, razlog je bio inicijativa građana koji su 

putovali tim vlakom iz područja Lepoglave i našeg ivanečkog područja, jedan 

veliki broj ljudi tada ne bi putovao autobusom iz Ivanečkog Naselja nego bi išli 

na vlak i jedan veliki dio radnika koji radi u pogonima njima bi odgovaralo i radi 

dostupnosti i da mogu uhvatiti povratnu liniju koji rade u drugoj smjeni. Pokušati 

ćemo ponovno inicirati tu temu, iako je njihov odgovor bio da nemaju novaca za 

to i ukoliko Grad želi da sam napravi, a to se radi o ogromnim novcima koje mi 

nemamo. Mi smo bili spremni uključiti se, participirati u nekom dijelu, ali mi 

nemamo tu financijsku snagu da možemo snositi kompletnu izgradnju toga. 

5. Milorad Batinić: Lokalna cesta – tamo su bila dva klizišta. Jedno je asfaltirano, 

drugo je radi naknadnog kretanja tla ostavljeno neasfaltirano. Bilo je za očekivati 

u planu ŽUC-a  da će se to u ljetnom periodu napraviti. Na žalost, još od toga 

ništa. Uputiti ćemo dopis, požurnicu prema ŽUC-u da se taj dio napravi. Što se 

tiče kompletne rekonstrukcije prometnice bila je to jedna od prioritetnih 

prometnica koje je ŽUC u svojim planovima imao za obraditi, da li je nedostatak 

financijskih sredstava, mislim da se prvenstvo radi o tome, o ničem drugom. 

6. Milorad Batinić: Zadnji odgovor koji smo dobili što se tiče aglomeracije, Grad 

Ivanec je napravio poseban projekt što se tiče tog dijela kanalizacije i taj projekt 

odnosno taj dio sustava Ivanuševec ulazi u projekt aglomeracije Ivanec. Tako 

da kad će krenuti aglomeracija, tada će se i taj dio riješiti. 

7. Milorad Batinić: Dogradnja Osnovne škole I.K. Sakcinskog – u drugom mjesecu 

2017. godine je zatražena građevinska dozvola i dobivena je, imamo i točku 

dnevnog reda. Radi se negdje o gradnji 21 učionice, rekonstrukcije 
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sjeveroistočnog dijela stare škole. Želio bih da to već sutra počne, na žalost 

osnivač je Županija i prvenstveno to ovisi o njima, Mi smo i prije bili sa bivšim 

županom kontaktirali i razgovarali, spremni smo se uključiti, participirati u onom 

dijelu, 10% koliko smo sufinancirali i ostale projekte, tako da i ovaj put mogu 

kazati da izražavamo spremnost i vjerujem da će i Gradsko vijeće to podržati. 

To je jedina škola na području Grada Ivanca koja ne radi u jednoj smjeni, a 

najveća je i to je jedan od kapitalnih projekta na području grada, i vjerujem da 

bi svi željeli da što prije krene i da se napravi. Vjerujem da ćemo svi učiniti sve 

u svojom domeni da se taj projekt čim prije pokrene. 

8. Milorad Batinić: Apsolutno podržavam tu inicijativu i znam za probleme koji su, 

znam kakove i mi u Gradu Ivancu imamo probleme kad se radi o katastru 

nerazvrstanih cesta, preklapanje gruntovne i katastra, da ne velim preklapanje 

ortofoto snimaka s katastrom itd. Ako to isključivo ovisi o inicijativi Grada, ako 

ovisi o nama, vjerujte uputiti ćemo dopis nadležnima da se ta priča pokrene. U 

suradnji i Ministarstva pravosuđa, aktualnog ministra i aktualnog ministra 

graditeljstva i potpredsjednika Vlade, gosp. Štromara  uvelike su kontakti 

stručnih službi da se ide na spajanje odnosno objedinjavanje gruntovne i 

katastra podataka i  da se na neki način pokuša jednim „prečacem“ razriješiti ta 

dilema. Da li će to biti dovoljno ili će trebati naknadna izmjera, ne znam, nisam 

stručnjak. Uputiti ćemo pismo nadležnima i dobit ćete pisani odgovor. Ukoliko 

odgovor ne dođe na idućoj sjednici jer prolazi katastar, pravosuđe, nije do nas 

nego do onih odgovora koje trebamo dobiti. 

9. Marina Držaić: Zemljište na kojem je izgrađen dom, bilo je tu podataka da 

vlasnik  bio mjesni odbor. Znate da mjesni odbor ne može biti vlasnik zemljišta 

i da je u stvari ono što mjesni odbori znaju napraviti, zaključiti neke ugovore o 

darovanju, međutim ti ugovori nisu provedivi i Grad Ivanec je što se tiče 

vlasništva zemljište upisao na sebe slijedom zamjena zemljišta, kupoprodaje, 

darovanja, bilo je tu niz postupka. Vatrogasni dom je izgrađen na toj čestici, 

međutim formalno pravo građenja nije upisano i u mnogim kontaktima sa 

predstavnicima Vatrogasnog društva predlagali smo rješenja koja bi bila na 

obostrano zadovoljstvo. Nikada od DVD-a nismo dobili konkretan odgovor, 

pristanak za provođenje etažiranja zgrade, odnosno upisa. Ono što smo mi 

napravili je legalizacija doma jer nije niti legaliziran, dograđen je mimo dozvole 

koja je bila izdana, dakle to je niz stvari koje je potrebno riješiti. Zadnji kontakt 

s predstavnicima DVD-a išao je u smjeru da nakon što objekt bude legaliziran, 

da sjednemo, da napravimo elaborat etažiranja, odnosno predlagali smo da na 

neki način prostor koji nije uređen, nije iskorišten, a za participaciju Grada u 

zemljištu, u gradnji, u ishođenju građevinske i projektne dokumentacije da 

pokušamo postići zajednički dogovor. Predlažem da pričekamo legalnost 

objekta i da onda DVD mora zauzeti stav o tome na koji način bi se taj problem 

riješio. 
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Milorad Batinić: Za informaciju mi smo pokušavali i sa bivšim sazivom vijeća 

mjesnih odbora 2007. godine iznaći rješenje. Prijedlog je bio od strane Grada 

da jedan dio prostora, znači gornja etaža bude kao društvena namjena jer uvijek 

je bilo sporno zašto Grad ne želi financirati nešto. Grad ne može financirati ono 

što nije u njegovom vlasništvu, tada je bio prijedlog da se etažira jedan dio 

objekta da ide na Grad, a jedan dio na DVD i to što bi išlo na Grad ostaje DVD-

u i mjesnom odboru, ali upravo iz razlog da možemo proračunom sufinancirati 

gradnju, investicije unutra. Na žalost, DVD je tu bio izuzetno „tvrd“ i naprosto 

kao da im netko želi nešto uzeti.  Postoje točni izračuni, cca preko 250.000 kuna 

kroz legalizaciju, kroz investiranje što je Grad na razne načine plaćao, što je 

Grad investirao u taj objekt. Puno puta u tim kontaktima bilo je rečeno DVD-u, 

Grad ne želi ništa uzeti, to ostaje na korištenje mještanima, međutim oni 

praktički nisu htjeli u tom smjeru promišljati. Ovo što je bilo zadnje i tu je bilo 

nekih pokušaja, ne znam insinuiranja nečega da Grad želi nešto spriječiti. 

Postoje procedure kako i na koji način se može zemlja dobiti u vlasništvu. Grad 

je podržavao taj projekt i financijski,  ne samo što su stručne službe radile 

određene troškovnike, određenu infrastrukturu pripadajuću koja treba,   nego 

smo spremni i danas na suradnju, Ako DVD Bedenec smatra da im treba  

darovati zemljište,   to je na Vijeću da donese, međutim mi još uvijek nismo došli 

do tebe procedure da to možemo napraviti. Kad je bila je prije samog 

kandidiranja na mjeru 7.41.- idemo riješiti imovinsko pravne odnose, riješimo ih  

i vi aplicirajte. Nije do Grada. Apeliram, razgovarajte s njima i trebaju doći u 

Grad i Gradsko vijeće donese odluku na zadovoljstvo svih. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: U vezi sugestije vijećnika Vlasiavljevića - s obzirom da 

su pitanja odnosno odgovori na vaša pitanja sad tema ovog aktualnog sata bilo 

je planirano pitanje jeste li zadovoljni dobivenim i pismenim i usmenim 

odgovorom, kako vijećnici tako i vi. Sukladno članku 37. Poslovnika isto tako  

inicijativa je na vijećniku da kaže da nije zadovoljan dobivenim odgovorom ili 

može tražiti dopunski odgovor. Da li su svi vijećnici zadovoljni dobivenim 

odgovorom ili ima kakvih primjedbi? 

Daniel Vlaisavljević. Ima, ali preskočit ćemo sad to za ovo Vijeće, a za iduće 

Vijeće ćemo drugačije. 

Predsjednica Vijeća obavještava vijećnike da je pristigla obavijest da je na 

sjednici Gradskog odbora HDZ Ivanec održanoj 3.10.2017. godine donijeta 

odluka da se prema Poslovniku Gradskog vijeća Grada Ivanca , članak 42., 

osniva Klub vijećnika HDZ-a u sastavu Zdenko Đula, Zdenko Đuras, Milena 

Golubić, Vladimir Debeljak i Miljenko Grudiček. Za predsjednika Kluba vijećnika 

HDZ-a izabran je Zdenko Đuras, M. Ožegovića 26, Margečan. 

Više nije bilo pitanja ni prijedloga vijećnika pa predsjednica zaključuje aktualni 

sat i prelazi na točke dnevnog reda 
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TOČKA 1. 

Zapisnik s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

31. kolovoza  2017. godine 

 

Na upit predsjednice da li ima primjedaba na Zapisnik, istih nije bilo pa se prelazi na 

glasovanje. 

Nakon provedenog glasanja predsjednica Vijeća konstatira da je Zapisnik s 3. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 31. kolovoza  2017. godine, bez primjedaba, 

jednoglasno s  13 glasova „za“ usvojen. 

 

TOČKA 2. 

Godišnje izvješće Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec  
za pedagošku godinu 2016./2017. 

 
Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet  

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se Godišnje izvješće Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za pedagošku 

godinu 2016./2017. 

 

 

TOČKA 3. 
Financijski izvještaji Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za razdoblje 01.01. – 

30.6.2017. godine 
 
Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 
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Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se Financijski izvještaj Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za razdoblje 

01.01. – 30.6.2017. godine. 

 

 

TOČKA 4. 
Financijski izvještaji Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec  

za razdoblje 01.01. – 30.6.2017. godine 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaćaju se Financijski izvještaji Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ 

Ivanec za razdoblje 01.01. – 30.6.2017. godine. 

 

 

TOČKA 5. 
Financijski izvještaji Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec  

za razdoblje 01.01. – 30.6.2017. godine 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Zdenko Đula: Imam pitanje vezano uz financijsko izvješće. Pošto nisam bio vijećnik u 

prošlom sazivu, vidim da je preneseni manjak prihoda za prethodnu godinu veoma 

visok u iznosu od 778.000 kuna. Dok se gleda obrazloženje financijskog izvješća za 

prvih šest mjeseci, vidljivo je da je očito obuhvaćen prihod od osiguranja odnosno 

naknada od štete. Pretpostavljam da je to objekt bio osiguran prije požara, ako se radi 

o objektu u Ulici Vladimira Nazora. Molim pojašnjenje na što je to utrošeno i da li će ta 

sredstava služiti za pokrivanje gubitaka iz prethodnih godina ili će služiti stvarno za 

sanaciju objekta u stvarnom njegovom smislu. 

 

Daniel Vlaisavljević: Višak prihoda u iznosu od 619.995 kuna, to je osiguranje? 
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Mario Kramar: Vanjski gubitak za prethodnu godinu bio je visok i ne bi ga bilo da je 

osiguranje odradilo što je trebalo. Međutim, iako se požar dogodio 4.11., mi smo prvu 

tranšu od osiguranja od 250.000 kuna dobili pet mjeseci unatrag.  Imali  smo kasnije 

vrlo velikih problema u utjerivanju i još uvijek imamo, ovo što je sad isplaćeno to je 

zapravo bilo ono što oni smatraju nespornim djelom. Sad dalje slijedi utjerivanje 

ostalog dijela. Polica je bila sklopljena na 2 milijuna kuna, od čega je 800.000 kuna bilo 

za  opremu i općenito unutrašnji dio, a 1.200.000 na sam objekt. Kad se sklapala polica 

onda nitko mene nije pitao ni za što, nego samo potpiši policu. Međutim, kada se 

trebala ispostaviti isplata štete, onda se počelo svašta ispitivati da se ispostave razni 

računi. U tom objektu je bilo dosta starih stvari, klavira od sredine prošloga stoljeća, 

računa za mnoge stvari nije bilo, mnoge stvari smo vlastitim snagama napravili, npr. 

Retro bar,  dosta je to bilo napravljeno čisto ručno. Njihova procjena je bila koliko će 

dati za taj materijal i  namještaj. Sama zgrada je izuzetno stara, čak smo imali problema 

prilikom utvrđivanja starosti jer se ne zna točno kad je izgrađena. To je navodno bilo 

tridesetih godina prošlog stoljeća. Tako da je ta situacija dosta nezgodna bila. S druge 

strane, morate znati da Učilište nije proračunska ustanova i nije na proračunu i moramo 

od nečega živjeti, tako da smo mi kada se nama dogodio taj poslovni kolaps prestali 

smo dobivati prihodi od 4.11., dok nije počela kino dvorana raditi. To je za nas bio 

„poslovni infarkt“ jer ostali smo bez ikakvih prihoda. Istovremeno smo se nalazili u 

zamahu jednog velikog projekta - kino dvorane. Kad su počele stizati ove tranše od 

osiguranja, mi smo odmah i prije toga angažirali gosp. Đurasa, njegovu građevinsku 

firmu, da počne taj objekt podizati jer Učilište nema svoj vlastiti objekt, nema svoje 

vlastite prostore i mi smo u najmu. Konkretno, cca 50.000 kuna godišnje plaćamo 

najam prostora za naše poslovanje. Kad je to krenulo, naravno, budući da još nije 

osiguranje niti jednu tranšu dalo, nastao je mali problem. Gosp. Đuras je svoj dio počeo 

raditi prema troškovniku, čišćenje zemljišta, dovođenje objekta u nekakvo stanje da se 

prekrije, bila je zima. Ta prva faza je koštala 400.000 kuna  što je i isplaćeno.  Za to 

vrijeme mi smo imali velik dio projekta što se tiče izgradnje kino dvorane i žurili smo se 

da što prije krenemo, da možemo imati bilo kakav prihod, pa se dio tih sredstava 

utrošio i na to. Mnogi troškovi su bili pod kapacitirani, to se kasnije vidjelo jer dvorana 

je izuzetno stara bila i kad se taknulo u nju, postoje i snimke, mnoge stvari na koje su 

naišlo, ljudi koji su radili troškovnike nisu mogli znati da će se dogoditi.  Čitava priča 

ide sad dalje i od tog osiguranja mi ćemo sad pokušati novce koje ćemo dobiti ubaciti 

u taj objekt da ga dovedemo u situaciju da bude za nas takav da se možemo preseliti 

dolje, da ne plaćamo najamninu i da ga stavimo u neku osnovnu funkciju. To je nama 

jedina mogućnost jer inače  ne možemo kao ustanova preživljavati. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je od 13 nazočnih 

vijećnika, 12  glasovalo „za“, 1 vijećnik bio je „suzdržan“  te je s 12 glasova donijet 
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Z A K L J U Č A K 

Prihvaćaju se Financijski izvještaji  Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ 

Ivanec za razdoblje 01.01. – 30.6.2017. godine. 

 

TOČKA 6. 
Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za 

razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2017. godine 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se Izvješća Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe 

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2017. godine. 

 

TOČKA 7. 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Maja Darabuš – pročelnica Upravnog odjela za 

proračun, financije i gospodarstvo: U obrazloženju su stavljeni najbitniji dijelovi 

odnosno obrazloženje izvršenja Proračuna. Iskazana je realizacija proračunskih 

prihoda i rashoda od 1. siječnja do 30. lipnja 2017. godine. Struktura samog akta 

propisana je Zakonom o proračunu. Što se tiče ostvarenog financijskog rezultata, 

ostvareni prihodi i rashodi za navedeno razdoblje išli su u korist prihoda i ostvaren je 

višak prihoda od 28.700 kuna. Kad se tome pridoda preneseni višak prihoda iz 2016. 

koji je iznosio 909.862 kune, polugodišnje izvršenje proračuna prikazuje plus od 

938.000 kuna. Napomenula bih da u izvršenju prihoda pa tako i rashoda, participiraju 

i prihodi i rashodi naših proračunskih korisnika, pa na prihodnoj strani ostvareni prihodi 

proračunskih korisnika bez financiranja iz nadležnog proračuna iznosi 1.260.00 kuna. 

Što se tiče samih prihoda, oni su ostvareni sa 39% godišnjeg plana i zapravo u 

ostvarenju tih prihoda nije bilo nekih prevelikih iznenađenja, naročito što se tiče prihoda 

od poreza na dohodak, s obzirom da Zakon koji je donesen krajem 2016. godine 

odnosno porezna reforma koja se odnosila na porez na dohodak, nije baš išla u korist 

naših lokalnih proračuna. S obzirom da se smanjila osnovica za samo oporezivanje 
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dohotka povećanjem osobnog odbitka, mijenjali su se porezni razredi i porezne stope. 

Međutim, u 2017. godini će nam ostvarenje prihoda od poreza na dohodak sigurno biti  

koliko je bilo i 2016. godine, a to je otprilike 15.100.000 kuna na kraju godine, s time 

da će dio biti vidljiv na prihodima od poreza na dohodak, a ono manje ostvarenje koje 

će vjerojatno biti, nadoknadit će se iz državnog proračuna u stavci pomoći iz državnog 

proračuna i onda to je vidljivo u obrazloženju da smo s te osnove odnosno s osnove 

kompenzacijske mjere poreza na dohodak u prvih šest mjeseci ostvarili 485.000 kuna 

prihoda. Što se tiče ostalih prihoda, oni se kreću u razini planiranih i nije bilo nekih 

iznenađenja. Rashodi su ostvareni mrvicu više iz razloga jer smo koristili preneseni 

višak prihoda iz prethodne godine. Rashodi po vrstama obrazloženi su u obrazloženju 

na str. 7. i u nastavku je dati skraćeni prikaz proračunskih programa s planiranim i 

izvršenim iznosima u prvih šest mjeseci. Moram napomenuti da u samoj strukturi,  u 

samom izvršenju rashoda nisu sadržani svi rashodi iz razloga jer imamo vrlo kratki 

period za izradu financijskih izvještaja, a to je deset dana nakon 30.6. i jednostavno 

svi rashodi nisu mogli biti evidentirani, jer nisu svi računi i situacije u tom trenutku bili 

raspoloživi. 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet Polugodišnji izvještaj 

o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu, KLASA: 400-04/17-01/08, 

URBROJ 2186/12-04/16-17-1, koji je u prilogu ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 
Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od  

1. siječnja do 30. lipnja 2017. godine 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaća se Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 1. siječnja do 30. 

lipnja 2017. godine. 
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TOČKA 9. 
Izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

Daje se suglasnost na Izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec. 

 

 

TOČKA 10. 
Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića “Ivančice“ Ivanec  

za 2017. godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Zdenko Đula: Da li je ovaj rebalans predvidio i financijska sredstva za zapošljavanje 

nove osobe koja je bila prikazana u Izmjenama i dopunama Statuta u ovoj godini? Da 

li je raspisan natječaj, da li je osoba zaposlena i neke informacije o tome pošto je to 

vezano uz rebalans. 

 

Suzana Divjak – ravnateljica Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec: Mi smo prema nalazu 

inspektorijata,  dobili ste prilog u dokumentima,   i prema Zakonu o predškolskom 

odgoju na taj broj djece koji polazi Dječji vrtić Ivančice Ivanec imali zadatak da 

zaposlimo zdravstvenog djelatnika, defektologa, to su ta dva iz tog stručnog tima i 

između ostalog i odgajatelja, koji su nedostajali. Tim rebalansom mi smo već stavili 

unutra plaće zaposlenika do kraja ove godine. Mogu reči da je od ponedjeljka, 2.10. 

zaposlena zdravstvena voditeljica prema natječaju i moram iskazati žaljenje da se na 

natječaj za defektologa odnosno čovjeka koji je završio Edukacijsko rehabilitacijski 

fakultet nitko prijavio, iako je soba opremljena  humanitarnom akcijom koja je išla. Zbog 

izuzetno velikih problema i potreba za tom jednom vrstom kadra koja bi se brinula o 

djeci koja imaju određene teškoće u razvoju ne samo koji su uključeni u naš vrtić,  nego 

i iz okolnih mjesta i čak mogu reči i gradova. Ono što sam molila gradonačelnika i 

stručne službe Grada je da mi se dozvoli zapošljavanje defektologa odnosno osobe 

edukacijsko rehabilitacijskog  profila u vrtiću na neodređeno jer do sad smo imali 

dozvolu samo na određeno. Soba je spremna. Koristim ovu priliku i apeliram na vas 
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sve zajedno, nije važno zdravstveni djelatnik da ide na neodređeno vrijeme, važan je 

taj defektolog da možemo staviti tu senzornu  sobu u  koju je uloženo 13.260,00   kuna 

kroz humanitarnu akciju, kroz koju su uložena sredstva od strane Ministarstva za djecu 

s teškoćama i sredstva iz proračuna Vrtića odnosno Grada Ivanca, a sve za dobroti 

djece. Zašto tražim od vas i zašto apeliram na vas? Zato jer vrlo teško ćemo dobiti 

stručnjaka ako ga tražimo na određeno vrijeme. Edukacijsko rehabilitacijski fakultet  

postoji samo u Zagrebu, ne postoji u Rijeci ni u Splitu. Godišnje izbacuje 40 stručnjaka 

za cijelu Hrvatsku, što je puno premalo. Postoji malo veća vjerojatnost da će prilikom 

novog raspisivanja natječaja, ako će glasiti natječaj da imamo defektologa na 

neodređeno vrijeme, da netko tko negdje već radi na tim poslovima  da otkaz i odluči 

se za naše radno mjesto. Naravno da su planirana sredstva do kraja godine, a 

planirana su sredstva jer smo u izradi financijskog plana i za iduću godinu. 

 

Miljenko Grudiček: Prije sam digao ruku za prihvaćanje godišnjeg izvješća Vrtića.  

Lijepo ste naveli u točki 4.2. u prijedlogu mjera za poboljšanje uvjeta rada, da niste 

zadovoljni sporošću rješavanja problematike osiguranja sigurnih uvjeta boravka djece 

u odjeljenju u Radovanu te se nadamo da će do godine Grad riješiti građevinska pitanja 

vezana uz ulaz u objekt te sanitarni čvor. Nadalje ćemo opremati sobu za dnevni 

boravak adekvatnim namještajem te potrebnim didaktom. S obzirom da ovdje u 

financijskom planu ne mogu iščitati da li ste planirali neka sredstva jer jedino financijski 

plan rješava ovo šte ste vi ovdje naveli. 

 

Suzana Divjak: U financijskom planu za iduću godinu,  sad kroz rebalans nismo, ne 

mogu vam baš niti obećati da ćemo to staviti u financijski plan za radnu kalendarsku 

2017/2018. Na žalost, ne. 

 

Miljenko Grudiček: Niti vi ne planirate kako će onda Grad planirati. 

 

Suzana Divjak: Zato jer mi ovisimo o sredstvima Grada. 

 

Milorad Batinić: Na ovom Gradskom vijeću već sam informirao Vijeće da je Grad 

poduzeo određene korake što se tiče boravka i sigurnosti djece u vrtiću u Radovanu. 

Radilo se o tome da bi prema nekim spoznajama i prema standardima, koji su nam se 

sada obili o glavu, sa ovim dodatnim zapošljavanjem i dodatnim financijskim 

sredstvima, da bi trebalo još od škole jedan dio njihove blagovaone pripojiti vrtiću da 

bi se mogao urediti taj prostor da se i sanitarije presele u ovaj vrtićki dio. Imamo jedno 

određeno, čak bih rekao, tehničko rješenje jer osnivač osnovnih škola je Županija, 

vlasnik je Županija i vidimo koliko smo imali dugo problema dok smo uspjeli ishodovati 

dozvole sve skupa da možemo konačno igralište pustiti u pogon. Tehničko rješenje je 

na tragu da poseban vrtić koji je sada za ulaz u školsku zgradu da bude za vrtić, a prije 

toga bi se napravio poseban ulaz za školsku djecu. U međuvremenu, prošle i tijekom 

ove godine postoji određena privatna inicijativa. Da li se će realizirati ili ne, da li u 

suradnji s Gradom ili samo privatno, da se gradi potpuno novi vrtić, tako da smo mi u 

ovoj fazi ostali na tehničkom rješenju. Vjerujem da će se već možda do konca ove 
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godine ili najkasnije na proljeće znati što i kako. Imali smo planirani dio sredstava kroz 

rebalans, međutim ako će se krenuti u tu privatnu ili privatno javnu inicijativu u smislu 

gradnje potpuno novog objekta, tada će Vijeće biti u mogućnosti odlučiti o tome, zato 

smo stali. Promišlja se o tome i svakako nam je interes djece, sve više ih je Radovanu, 

sve veće su potrebe i upravo iz onog kraja Radovana praktički negdje oko 20 djece ili 

čak i više sufinanciramo vanjske vrtiće van područja Grada Ivanca. Postoji jedno jezgro 

što je više nego pozitivno, postoji privatna inicijativa. To je jedan od razloga i mislim da 

u tom dijelu ne bi trebalo previše žuriti, investirati, praktički onda napuštati taj prostor. 

Činjenica je i prema izjavama građevinaca i arhitekata to će biti dosta zahtjevno koliko 

god ispada jednostavno, ali dosta velika investicija  u Područnoj školi Radovan da se 

taj objekt privede svrsi i temeljem nekih standarda propisanih koji jesu.  Mislim da se 

radi o proširenju od svega 25-30 kvadrata. Kad sam dobio nekakav izračun otprilike 

koliko bi to bilo, to je dosta značajna cifra. Neovisno o tome, ili ćemo ići na proširenje 

u  sklopu škole ukoliko Županija to dozvoli ili ćemo podržati privatnu inicijativu. 

 

Daniel Vlaisavljević: Malo sam sad zbunjen ovim odgovorom gradonačelnika. Privatna 

inicijativa - da li mi sad čekamo sa nekakvim svojim standardima da usvojimo privatnu 

inicijativu. Ta privatna inicijativa može, ako sam dobro shvatio, a nadam se da sam 

krivo shvatio, istjerati nas kao gradski vrtić iz tog prostora, to ste tako rekli. Ukoliko 

postoji privatna inicijativa, tako ste to obrazložili, koja bi mogla zadovoljiti bolje uvjete 

boravka djece u vrtiću, naš vrtić bi ostao bez posla. 

 

Milorad Batinić: Sada je problem u Radovanu jer je prekapacitiran. Mislim da je 

kapacitet standardno negdje do 40 djece, sad ih je 50, možda i više. Standard to 

tolerira. Preko 25 djece van područja onoga dijela Radovana, Škriljevca, Lovrečana, 

roditelji voze djece u susjedne vrtiće, u susjedne općine. Priča je da li ćemo ići u 

proširenje ili ne. Ne možemo roditeljima narediti u koji vrtić će voziti djecu jer još nismo 

donijeli takvu odluku na Vijeću  niti mrežu vrtića. Ukoliko jedan dio djece iz našeg vrtića  

ode, nema potreba za proširenjem  i financijski zahvat bio bi puno manji, o tome se 

radi. 

 

Daniel Vlaisavljević: O tom problemu konkretno govorimo već godinama. 

 

Miljenko Grudiček: Dakle, mi čekamo da se broj djece smanji pa nećemo trebati graditi. 

To me sad podsjeća na statističke pokazatelje o smanjenju broja nezaposlenih u državi 

Hrvatskoj,  toliko i toliko, zašto, zato jer ih je toliko i toliko otišlo iz Hrvatske, a naravno 

da su mladi otišli. Nisu otišli mojih godišta i vaših. Nema mladih pa neće biti niti djece.    

Tih 20 je iz određenih razloga otišlo. Vi ste bili gore i vidjeli kako ta djece spavaju. 

Pitam ravnateljicu što kaže na taj slučaj. Kako ta djeca spavaju ne samo sada već 

godinama kao sardine u konzervi doslovce, ali ne poduzimamo ništa već čekamo ne 

znam što. 
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Milorad Batinić: Pamtite vrijeme negdje 2006., 2007. godine kada je na ovo Vijeće 

došao upit s obzirom na broj djece polaznika da se vrtić u Radovanu zatvara. To je bila 

tema, ako niste bili ovdje, postoje zapisi. Trenutno je situacija na moje zadovoljstvo i 

zadovoljstvo svih nas više nego pozitivna. Znate naše odluke o financiranju vrtića, 

znači da Grad i vanjske vrtiće financira do maksimalno 50% iznosa vrtića. Povećao se 

broj djece koje Grad financira za vanjske vrtiće. Odgovornost je i na osnivaču, ali isto 

tako i na ustanovi da li ćemo ići u novi prostor. Ne možemo odrediti u koji vrtić će djeca 

ići. Grad mora donijeti mrežu, a može i donijeti odluku da ne želi financirati vanjske 

vrtiće nego isključivo na administrativnom području Grada. To su mogućnosti. U tom 

smjeru nismo promišljali i vjerujem da nećemo. Ne možemo zanemariti ukoliko kroz 

pismo namjere postoji inicijativa da netko želi otvoriti na području Radovana, 

Lovrečana privatni vrtić i da vidimo da li u našem vrtiću trebamo tih 30 ili 40 kvadrata 

kroz nekakvo definiranje prostora kako što urediti ili postojeći kapaciteti će biti dovoljni 

i tada je samo sporan ulaz. Vjerujem da ćemo najkasnije do polovice iduće godine 

znati sve. Temeljem tehničkog rješenja trebat će vidjeti što treba, da li izvedbeni projekt 

koji ima elemente glavnog projekta temeljem kojeg će se dobiti dozvola. Ići će se 

prema osnivaču osnovne škole Županiji, koja je vlasnik i tako ćemo ići to riješiti. Nisam 

od onih koji bi sprečavao privatnu inicijativu. Zakon o predškolskom odgoju govori da 

je osnovna stvar koju Grad treba učiniti jeste za predškolski odgoj stvoriti preduvjete. 

Grad nije odbio ni za jedno dijete za koje su roditelji dali zahtjev za sufinanciranje  

vrtića. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Napominjem da su se sukladno Poslovniku Gradskog vijeća 

gosp. Grudiček i gosp. Vlaisavljević javili dva puta za riječ. 

 

Domagoj Sever: Mi bi trebali, odnosno vi kao gradonačelnik, odrediti neki vremenski 

period do kad bi trebali pričekati privatnu inicijativu da li će se ona aktivirati ili ne, a ne 

da čekamo unedogled  te time roditelje u biti destimuliramo da djecu šalju u gradski 

vrtić. Treba njima reči do nekog vremena da se izjasne da li će se ta inicijativa pretvoriti 

u otvaranje vrtića ili ne, da znamo graditi ili ne. Vezano na informaciju ravnateljice o 

nezapošljavanju defektologa u vrtiću, ističem problem logopeda. Na području cijele 

Županije nedostaje logopeda. Ujedno apeliram na gradonačelnika i Grad da se možda 

nađe rješenje sa susjednim jedinicama lokalne samouprave, Gradom Lepoglavom te 

Općinama Klenovnik, Maruševec i Bednja da se svi zajedno probaju udružiti i zaposliti 

logopeda možda na puno radno vrijeme  jer logopedi fale na području cijele Županije. 

Znam nakon dva mandata u Županiji i  inicijative kolegice Karakeš da pokušamo riješiti 

taj problem dugoročno da se isto zaposli jedan logoped na neodređeno 

 

Milorad Batinić: Što se tiče inicijative, ta inicijativa je bila prije nekoliko godina, na žalost 

nismo uspjeli realizirati što se tiče zapošljavanja logopeda, to ne znači da ne treba još 

uvijek pokušavati. Što se tiče zapošljavanja, politika zapošljavanja u Gradu Ivancu je 

tri plus šest pa ako zadovoljava, ukoliko  se pokaže dobrim, ostaje, ukoliko ne tražimo 

novog. 
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Suzana Divjak:  Da li je to odgovor na moj apel, znači da natječaj i dalje ide na 

određeno vrijeme? 

 

Milorad Batinić: Da, natječaj ide i dalje na određeno, s mogućnošću produljenja. 

Potreba za time je.  

 

Suzana Divjak: Uvijek postoji probni rok ukoliko netko zadovolji ili ne.  

 

Milorad Batinić: Iskustvo mi govori da probni rok od tri mjeseca ne zadovoljava, šest 

mjeseci je više nego dovoljno. Ukoliko osoba zadovoljava nema razloga pošto postoji 

rješenje, mi ne možemo nakon šest mjeseci prekinuti da nećemo nekoga zaposliti, 

ukoliko zadovoljava ostaje. 

 

Suzana Divjak: Otvorena bude ta stavka cijelo vrijeme, nećemo dobiti osobu s ovim 

uvjetima. 

 

Milorad Batinić: Tko treba posao taj će si ga naći 

 

Suzana Divjak: Nema defektologa na tržištu. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

Prihvaćaju se Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ 

Ivanec za 2017. godinu. 

 

 

TOČKA 11. 
Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav 

Krklec“ Ivanec za 2017. godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 
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Z A K L J U Č A K 

Prihvaćaju se Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice 

„Gustav Krklec“ Ivanec za 2017. godinu. 

 

 

TOČKA 12. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi  
Grada Ivanca za 2017. godinu 

 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Domagoj Sever: Istaknuo bih stav SDP-a da shvaćamo ovogodišnje izmjene i da nije 

bilo potreba sufinanciranja maturalnih i đačkih putovanja. Također apeliramo na 

gradonačelnika i Gradsko vijeće da se sveukupna masa za 2108. ne smanjuje, već se 

poveća izdvajanje za jednokratne novčane pomoći zbog toga jer i sami smo svjesni da 

je i ove godine bilo povećanih potreba zbog elementarnih nepogoda, zbog raznih 

razloga, pa da se za 2018. godinu kad se program radi ne smanjuje ukupna masa. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu, pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno s 13 glasova donijete 

 

I. IZMJENE PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U PODRUČJU SOCIJALNE SKRBI 

ZA GRAD IVANEC U 2017. GODINI 

 

I. 

 

Ovim I. Izmjenama Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec u 2017.godini 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 71/16), točka II. mijenja se i glasi:  
 

"U Proračunu Grada Ivanca za 2017.g. - Programska djelatnost – Program socijalne skrbi i novčanih 

pomoći,  u iznosu od  502.475,00 kn izvršavat će se sukladno zakonskim propisima, općim i posebnim 

aktima Grada Ivanca, tijekom 2017. godine prema slijedećem: 

 

 
MJERE I OPSEG SOCIJALNE SKRBI HRK 

1. Podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi 85.000,00 
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2. Pravo na potporu za novorođeno dijete 110.000,00 

3. Udruge umirovljenika i udruge osoba s invaliditetom   81.750,00 

4. Potpora osobama starije životne dobi   90.000,00 

5. Sufinanciranje nabave ogrjeva     67.000,00 

6. Pravo na podmirenje troškova usluge pomoći u kući    13.725,00 

7. Jednokratne novčane pomoći – pomoć po pojedinačnim zahtjevima    10.000,00 

8. Pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima   45.000,00 

UKUPNO 502.475,00 

 

II. 

Ove I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi objavit će se u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

TOČKA 13. 

I.  Izmjene javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2017. godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Danica Prašnjak: Nizom prijedloga izmjena javnih potreba u sportu Grada Ivanca u 

stavku 8. Kapitalne investicije Zona sporta i rekreacije Margečan planirano je za 

2017.godinu  265.000,00 kuna uložiti u ovu investiciju. Novim planom smanjeno je na 

40.000,00 kuna pa bih molila za objašnjenje. 

 

Marina Držaić: Projekt ove investicije je bio planiran za prijavu na europske fondove 

preko LAGA sjeverozapad. S obzirom da isti projekat već dvije godine čekamo, ne 

zadovoljava uvjetima prema novom pravilniku, isti nije moguće prijaviti na taj natječaj, 

Mi smo jednostavno slijedom toga bili prisiljeni smanjiti sredstva za tu kapitalnu 

investiciju, što ne znači da se proračunom u sljedećoj godini za sve ono što je bilo 

planirano tim projektom neće osigurati sredstva, ali u ovom slučaju sredstva proračuna 

Grada Ivanca. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu, pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno s 13 glasova donijete 

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

I. 

 

U Programu javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2017. godinu („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“  br. 71/16,1 3/17),  točka III. mijenja se i glasi: “Slijedom nabrojenih javnih potreba u sportu, 

javne potrebe u sportu za koje se sredstva osiguravaju iz proračuna Grada Ivanca su programi, odnosno 

aktivnosti, poslovi i djelatnosti od značaja za grad; 

 

Programsko područje Planirani iznos za 2017.g. – u kunama 

1. Djelatnost Zajednice sportskih udruga 650.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 650.000,00 

2. Sportske manifestacije od značaja za Grad    

    Ivanec 

  33.500,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec   33.500,00 

3. Održavanje sportskih terena  50.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec  50.000,00 

4. Ulaganje u sportske objekte 84.525,51 Izvori financiranje 

Grad Ivanec 84.525,51 

5. Najam dvorana 203.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 203.000,00 

6. Izrada Strategije razvoja sporta grada Ivanca 15.100.00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec   15.100,00 

7. Školski sportski klubovi 10.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec  10.000,00 

8. Kapitalne investicije  

Zona sporta i rekreacije Margečan 

 

40.000,00 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

 

 40.000,00 

 

9. Rekreacijska zona Lančić  60.000,00 Grad Ivanec   60.000,00 

UKUPNO:  1.146.125,51   

 

 

II. 

 

Ove Izmjene Programa objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

 

 



24 
 

 

TOČKA 14. 

II. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca  
III. za 2017. godinu 

IV.  
 

Otvorena je rasprava. 

 

Daniel Vlaisavljević: U ime Kluba SDP-a molim da mi se objasni obilježavanje Dana 

Grada povećanje stavke u proračunu za 140.000 kuna. Za nas je taj iznos dosta 

preveliki iznos. I sam iznos od 300.000 kuna je puno, a onda još i 140.000 kuna. 

Vjerujemo da je to bilo malo i u predizborne i izborne svrhe. Međutim, ovo zaista bode 

u oči. To je skoro 50% te stavke proračuna. 

 

Marina Držaić: Mogu čisto s tehničke strane, naravno da vidimo da je stavka probijena 

i da je iznos značajan. Međutim, pokušajte se svi vratiti u vremenske prilike kada su 

ove godine odvijali Dani grada, odnosno neprilike. Tako je bilo 2016. i ista situacija 

nam se desila i ove godine 2017. Poučeni iskustvima iz 2016. godine kada se dogodilo 

veliko nevrijeme kada nam je bina skoro odletjela, vi znate da za sobom to povlači 

jednostavno mogućnost nesreće, odnosno da osobe koje se nalaze u tom trenutku na 

Trgu mogu nastradati. Mi smo u ovoj 2017. naravno da nismo mogli planirati jer te 

iznose nismo ni znali, morali dodatno osiguravati prvenstveno binu, dodatno provoditi 

gromobranske instalacije i na binu i na šatore koji su bili tada u centru i te cifre na 

žalost nemam sada to sa sobom, nisu ni malo beznačajne. Isto tako, znate da je 

koncert koji se održavao tjedan dana nakon Dana grada sa željom da na neki način 

građanima produžimo odnosno stvorimo nekakve preduvjete i za one ljude koji ne 

odlaze na godišnji odmor da budu tu u Ivancu i da se zabave nekom  kulturnom 

manifestacijom. Tako da je taj trošak električne energije, priključenja, osiguranja 

osoba, bine, plaćanje policije, jednostavno su bili dodatni troškovi i rezultat toga je 

premašivanje troškova. Međutim, vi možete zatražiti uvid u karticu odnosno da je 

isprintamo da vas upoznamo sa svim troškovima. 

 

Daniel Vlaisavljević: Nećemo tražiti izlist, jer ako nekom vjerujemo onda vjerujemo 

našim gradskim službama i vama. Međutim, činjenica je da smo probili skoro 50% 

proračuna za tu manifestaciju i vrlo vjerojatno bi nam to trebala biti pouka za iduću 

godinu. 140.000 kuna u stipendijama, u ovom dijelu socijale, čudo bi napravile. 

Vjerujemo da trebamo mi kao Grad razmišljati u tom pravcu jer doista nam građanima 

malo fali. Nisam ni znao, ali vidio sam neki dan, bile su glave u kantama. 

 

Milorad Batinić: Postoji detaljna analiza svih troškova u tim planiranima troškovima. 

Činjenica je da nije bilo moguće planirati baš sve stavke, radi nepoznanica, ne znate 

što na tržištu treba, koliko što košta. Činjenica je da smo bili jedne godine odustali od 

centralne proslave Dana grada kada je Gradsko vijeće donijelo odluku za poplavljene. 

Sve je to bilo pohvalno, lijepo, ali građani su bili prikraćeni, veliki broj građana. Prihvatio 
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je inicijativu Gradskog vijeća da se novac donira, ali su pitali kad budemo imali opet 

nešto. Gradske službe na čelu sa mnom razmišljamo godinama kako osmisliti 

manifestaciju da ona traje da cjenovno bude prihvatljiva, da bude na zadovoljstvo 

građana, ali da traje u nekoliko navrata po ljeti,  da jedan dio bude u polovici sedmog, 

jedan u osmom mjesecu, da imamo nekakve organizirane manifestacije. Bili smo u 

kontaktima s udrugama raznim i od udruga za kulturu i ostalih aktivista itd. pokušali 

dobiti neke njihove ideje na razmatranje kako i što osmisliti, neke dodatne sadržaje, 

naravno koji ne bi iziskivali  prevelike iznose, ali nažalost, nismo do sada uspjeli 

zaokružiti nešto. Činjenica je kad se pogleda, ovo strašno bode u glavu. Međutim, sve 

veći standardi se postavljaju u cilju upravo zaštite ljudi koji sudjeluju u tim 

manifestacijama. Činjenica je da koncert Parnog valjka nije besplatan. Kad se pogleda 

praktični mi svih ovih godina nastojimo osmisliti programe da traju. Ne treba zanemariti,  

tu su gostovanja naših KUD-ova, onda gosti koji tim KUD-ovima dolaze u goste na 

uzvrate, tu je Ivanečki sajam, ostale manifestacije koje ulaze u ovaj dio, tako da kad 

se pogleda u odnosima, teško je kazati nešto, procijeniti da li je puno ili ne, meni je to 

puno novaca, kao i vama. Kad se usporedi s ostalim sredinama, mi smo negdje ispod 

polovice onoga što se investira za ovakve manifestacije. Treba pitati ljude koji izvana 

dolaze, sve manifestacije tijekom godine, u raznim mjesecima koje se organiziraju za 

toliko novaca, ljudi se pitaju  kako na koji način s toliko malo novaca uspijevate 

kulturne, sportske i bilo koje druge manifestacije održavati na toj razini. Svjestan sam 

da to nećemo moći dugo raditi, ali nastojat ćemo da bude ubuduće kvalitetnije. Ovdje 

je bio problem planiranja tih sredstava, tu je propust. Nismo predvidjeli, a morali smo 

udovoljiti zakonske normative  o sigurnosti, o angažiranju. Morate platiti policiju, 

zaštitare,  planirali smo toliko, a  zakonska regulativa se promijenila, moraš ih imati tri 

puta više. Sad imamo neke elemente za naredne godine, ali velim u kom smjeru idemo 

i svaka sugestija je više nego dobro došla. 

 

Miljenko Grudiček: Ja osobno nemam ništa protiv  ove manifestacije koja se održava, 

ali možda bi bilo dobro razmisliti o promjeni same lokacije. Naime, deset dana ili možda 

više poslovni subjekti su blokirani. Postavom šatora, postavom bine, a trebali ste vidjeli 

prilikom same montaže bine i šatora dogodila se nezgoda, kad su dizali grede, pala je 

dolje, a ljudi prolaze kroz šator. Tu su problemi. Dva vikenda smo blokirani tom 

manifestacijom. Možda bi bilo dobro da se razmisli o nekoj drugoj lokaciji. Imamo dolje 

parkiralište koje ogromno. 

 

Milorad Batinić: Vi ste na tragu onoga što sam promišljao prije nekoliko godina da 

promijenimo lokaciju, međutim ta lokacija nije top lokacija toga moramo biti svjesni. 

Ivanečka špica - ljudi će tu doći ali nigdje drugdje, posjećenost će pasti na razinu 25% 

ovoga što je ovdje. Što se tiče gužve, mogu razumjeti, imamo i za one koji postavljaju 

binu, ne da alimentiram nas, ali šator nije naša odgovornost, to je odgovornost onoga 

s kim je sklopljen ugovor, mora poštivati propise zaštite na radu i odgovoran je za ono 

što čine. Skrenut će im se pozornost, Što se tiče kvalitetnijih uređenja da ne bi smetali 

FINI, vidim da ugostitelji naprosto uživaju kada su Dani grada, jer mi smo pokušali 

tijekom dugih niza godina, negdje od 2007. godine, zadnjih deset godina radimo taj dio 
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da se ugostitelji uključe u ugostiteljsku ponudu, ali naprosto ne žele, nemaju 

kapaciteta, a s druge strane ovako im je bolje jer bolje prihoduju nego da su direktno 

ovdje pa imamo vanjske. Cilj nam je u ovom mandatu ukoliko ne dovršiti, ali svakako 

započeti uređenje glavnog gradskog trga i tada neće biti FINA i robna kuća zatvorena. 

Vjerujem da ćemo to uspjeti zajednički odraditi 

 

Miljenko Grudiček: Nije samo FINA i robna kuća, ima tamo još više poslovnih subjekata 

 

Milorad Batinić: Mislim da se možemo strpjeti jer čim je veća cirkulacija ljudi, to i oni 

bolje prolaze. 

 

Mario Canjuga:  Jedna opaska, mene bode u oči, znači komparacija  ove naše točke 

4. ove dvije stavke probile su 145.000 kuna i 50.000 kuna, ukupno  za 195.000,00 

kuna,   a cjelokupni kulturno umjetnički amaterizam  pod točkom 3. dobiva 186.000 

kuna. Više smo probili, nego svim ostalim udrugama dajemo. 

 

Milorad Batinić:  Dio onih udruga koje spadaju pod kulturno umjetnički amaterizam to 

su isključivo donacije za programe koje udruge kandidiraju, a u ovim probijenim 

sredstvima  od 440.000  i ovih 145.000 kuna, jedan veliki dio tih novaca je upravo 

otišao na ove udruge, a nije iskazan u ovom dijelu kulturno umjetničkog amaterizma, 

nego kroz ovu poziciju. Kad bi to na takav način radili, onda bi se obilježavanje Dana 

grada svelo na jednu procijenjenu razinu.  

 

Nitko se više nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno s 13 glasova donijete 

 

II. IZMJENE PROGRAMA  

javnih potreba u kulturi 

Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

I. 

U programu javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2017. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ br. 71/16, 13/47), točka III. mijenja se i glasi: 

„Ovim Programom donosi se plan izvršavanja i raspored sredstava proračuna Grada Ivanca za 

2017.g. u dijelu javnih potreba u kulturi koji se odnosi na financiranje djelatnosti iz točke I. 

ovog Programa. 

U Proračunu Grada Ivanca za 2017.g. u razdjelu  - Programska djelatnost: Javne potrebe u 

kulturi, izvršavat će se i raspoređivati tijekom 2017. godine prema slijedećem: 
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SREDSTVA 

     ( kn) 

 

 

1. DJELATNOST USTANOVA U KULTURI  

 

 1. REDOVNA DJELATNOST 

USTANOVA U KULTURI                            

  

 Izvori financiranja 

   Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav 

Krklec“ Ivanec 

       629.938,01 

 

Grad Ivanec 468.950,00 

Ostali izvori 

 

160.988,01 

 Tekuće i kapitalne donacije - Pučko 

otvoreno učilište  „Đuro Arnold“ Ivanec   

- djelatnost učilišta-tekuća donacija 

- rekonstrukcija kino dvorane-kapitalna 

donacija 

         

         

          70.000,00 

        482.300,00 

Izvori financiranja 

 

Grad Ivanec 

 

 

552.300,00 

 

     

2. POSEBNI PROGRAMI USTANOVA U 

KULTURI                                                                    

   

   

 Tečaj tradicijskog lončarstva           10.000,00 

 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

 

10.000,00 

 

3. KULTURNO-UMJETNIČKI AMATERIZAM                                             

   

        186.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 186.000,00 

4. KNJIŽEVNE I KULTURNE MANIFESTACIJE                                                      

 Obilježavanje blagdana i održavanje 

kulturno zabavnih manifestacija 

- Obilježavanje Dana Grada 
- Obilježavanje blagdana i 

održavanje kulturno zabavnih 
manifestacija 

   

         

440.000,00 

145.000,00   

Izvori financiranja 

 

Grad Ivanec 

 

585.000,00 

5. MUZEJ PLANINARSTVA IVANEC            

   

952.445,00        

 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

Ostali izvori 

 

 

452.445,00 

300.000,00 

 

6. ZAŠTITA FOTOGRAFIJA PETRA JAGETIĆA 21.750,00 Grad Ivanec 

Ostali izvori 

15.750,00 

  6.000,00 

 UKUPNO  2.937.433,01 
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II. 

                    Ove II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi objaviti će se u Službenom 

vjesniku Varaždinska županije. 

 

 

TOČKA 15. 
II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Zdenko Đula: Imamo u stavci 2. gradnja i uređenje trgova i parkova – pozicija 3. - glavni 

gradski trg - glavni projekt s 200.000 kuna smanjuje se na nulu, znači li to da u ovoj 

godini ništa nije napravljeno po tom pitanju? Most preko Bistrice  u Ulici Ljudevita Gaja 

– u poziciji prometnice i prometne površine  - izgradnja i rekonstrukcija površina, 

prometnih površina i nogostupa - stavka 7. imamo povećanje projektne dokumentacije 

s nula na 22.000 kuna pa molim za pojašnjenje što se projektiralo ako se već pristupilo 

gradnji? Rekonstrukcija parkirališta u Ulici Vladimira Nazora – ulaganje u zemljište? 

Molim da se objasni o kojem je objektu riječ.     Dopuna javne rasvjete u Ulici Vladimira 

Nazora i Novoj ulici u Ivancu – povećanje stavke na 138.000 kuna,  koji je to objekt i 

da li će to biti realizirano do kraja ove godine pošto je to neki veći iznos u igri? 

 

Stanko Rožman: Središnji gradski trg - 200.000 planiranih mičemo van iz razloga jer 

smo svi očekivali u tijeku je izrada idejnog projekta i ishođenje lokacijske dozvole. U 

postupku izdavanja lokacijske dozvole ima određenih problema  koji u tom momentu 

kad je podnesen zahtjev nisu bili evidentirani i sad su ti problemi izašli na vidjelo jer je 

te zamjerke utvrdio  Ured koji je trebao izdati lokacijsku dozvolu. Prvo treba otkloniti te 

nedostatke da bi ishodili lokacijsku dozvolu te nakon toga pristupiti izradi glavnog 

projekta. Ne očekujemo da će se glavni projekt ove godine započeli raditi. Bit ćemo 

sretni i zadovoljni ako uspijemo ishoditi do kraja godine lokacijsku dozvolu. Naravno, 

za narednu godinu očekuje se nastavak aktivnosti i u proračunu stavka za glavni 

projekt. Most preko Bistrice – naručili smo glavni projekt sve u skladu s pravilima 

struke, međutim glavni projekt nije sadržavao armaturni plan, kojeg prema Zakonu o 

gradnji glavni projekt ne treba ni sadržavati. Međutim, kada se pristupilo  izvedbi i 

gradnji izvođač nije želio raditi most bez armaturnog plana i naravno da smo morali 

naručiti dodatno plan armature. Dopuna javne rasvjete u Nazorovoj i Novoj ulici u 

Ivancu u programu je na tragu onoga da imamo u Ivancu „crne rupe“ koje treba na neki 

način osvijetliti i ovdje su odvojci V. Nazora – dva lijeva i dva desna odvojka gledajući 

u pravcu sjevera. Imamo Novu ulicu jer je tamo javna rasvjeta izrađena tek od kuta  

prema gore, a od Varaždinske do pravog kuta nema javne rasvjete i tamo na pravom 

kutu fale jedna ili dvije svjetiljke koje bi trebalo staviti na inzistiranje građane koji tamo 



29 
 

žive i djeca koja po mraku hodaju tamo. Hoćemo li u tom iznosu mi to dobiti,  budemo 

vidjeli. Ovo je planirano. Napravili smo projektnu dokumentaciju, moramo zatražiti 

troškovnike da vidimo što ćemo napraviti za 138.000 kuna. Nadam se da ćemo 

napraviti sve, ali bojim se da nećemo. Parkiralište u Nazorovoj – to je darovanje 

zemljišta za parkiralište kod Nogometnog kluba Ivančice od strane Nogometnog kluba 

Gradu Ivancu. Projektnu dokumentaciju imamo, isto čekamo odluku i zeleno svjetlo i 

bolja vremena i financije da bi mogli otvoriti natječaj i gradnju. 

 

Daniel Vlaisavljević: Molim pojašnjenje za stavku 25.000,00 kuna za čišćenje Bistrice. 

Koliko je u principu Grad u nekakvoj ingerenciji čišćenja toga, a koliko Hrvatske vode?  

 

Milorad Batinić: Što se tiče nadležnosti, Bistrica kao cjelina je u nadležnosti Hrvatskih 

voda. Ono što nije jasno zakonom niti podzakonskim aktima definirano, a to je inače 

praksa i stav Hrvatskih voda, da u urbanom, uređenom, gradskom djelu vodotoka kao 

što je Bistrica da bi to trebale održavati jedinice lokalne samouprave. Temeljem 

dugogodišnjih dobrih odnosa mi smo prihvatili taj dio i čišćenje se opetuje svake tri ili 

četiri godine ili prema potrebama tako da se u proračunu u komunalu planiraju ta 

sredstva. Imaju definitivno problem iz praktičnih razloga, to je naš zajednički zaključak 

komunala i mene da nemaju prikladnu mehanizaciju da mogu ući u korito Bistrice koje 

je kameno ili betonirano korito.  Činjenica je prema njihovim nekim standardima, oni bi 

čistili svakih deset godina bez obzira koliko se zamulji. Poučeni iskustvima od prije, 

svake treće ili četvrte godine se opetuje čišćenje ili prema potrebi čak i češće. 

 

Stanko Rožman: Čišćenje Bistrice je Program održavanja. Kada smo betonirali korito 

i kada se korito u gornjem dijelu prelaska preko Rajterove isto tako betoniralo, uvijek 

se moraju dobiti uvjeti od Hrvatskih voda. Kada se korito kanalizira, Hrvatske vode daju 

uvjete da investitor mora kasnije to održavati, čistiti i  brinuti se o tome, uz već 

spomenutu zakonsku regulativu i obvezu u tom dijelu. 

 

Milorad Batinić: Projektna dokumentacija je izrađena u skladu sa zakonom.  Pošto se 

radi o mostu koji je specifičan, imaju praksu tražiti poseban projekt armature izvađene 

iz glavnog projekta gdje je specificirano i dodatno više i izvedeni projekt armatura. 

Pošto se radilo, po njima dosta zahtjevnom mostu s obzirom na nosivost mosta, oni 

kao izvođači se moraju osiguraju. U postojećem glavnom projektu sve je sadržano. Išli 

smo na to, ukoliko se traži. Ima nelogičnosti. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno sa 13 glasova donijete 
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II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017. GODINU 

 

A. Ovim Izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu mijenja se  Program gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu (''Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 71/16, 13/17) na 

način da glasi: 

I. UVODNE ODREDBE 
 

Ovim se Programom gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Grada Ivanca za 2017. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja 

određuje gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture: 

- javnih površina, 
- prometnica i prometnih površina, 
- javne rasvjete, 
- gospodarenja komunalnim otpadom, 
- odvodnja i pročišćavanje otpadnih voda 

 

Ovim se Programom određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture, te iskaz financijskih sredstava potrebnih za 

ostvarivanje programa s naznakom izvora financiranja po djelatnostima. 

 

II. SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA S NAZNAKOM IZVORA 
FINANCIRANJA 
 

Sredstva potrebna za ostvarivanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. osigurat će se iz komunalnog doprinosa, cijene komunalne usluge, 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada, ostalih prihoda proračuna Grada 

Ivanca, te drugih izvora utvrđenih posebnim propisom. 

Planirana sredstva za financiranje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. u iznosu od 6.568.100,00 kuna rasporedit će se za financiranje gradnje 

objekata i uređaja po djelatnostima:  

- javne površine  
- prometnice i prometne površine 

  
- javna rasvjeta  
- gospodarenja komunalnim otpadom, 
- odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda. 

Iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje Programa s naznakom izvora 

financiranja i rasporeda sredstava po djelatnostima sadržan je u dijelu Programa u kojem se 



31 
 

određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture. 

Troškovi gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture procijenjeni su temeljem 

važećih cijena gradnje tih ili sličnih objekata u vrijeme izrade ovog programa, te će se točan 

opseg i vrijednost radova utvrditi nakon ishođenja tehničke dokumentacije i provedenog 

postupka nabave. 

 

III. GRADNJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
 

1. JAVNE POVRŠINE  
 

1.1. U smislu ovog Programa, pod gradnjom javnih površina podrazumijeva se gradnja 

i uređenje javnih prometnih površina (trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta i sl.), javnih 

zelenih površina (dječja igrališta s pripadajućom opremom, parkovi,  javni športski i 

rekreacijski prostori i sl.), te javnih objekata i uređaja (oglasni stupovi, javni satovi, groblje, 

tržnica i drugi slični objekti i uređaji). 

1.2. Troškovi predložene gradnje i uređenja javnih površina u 2017. godini procjenjuju 

se u iznosu od 518.000,00 kuna, a u nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova 

gradnje pojedinih objekata i uređaja javnih površina, sa iskazanim izvorom financiranja za 

djelatnost: 

Redni 

broj 
Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova 

Procjena troškova 

1.GRADNJA I UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA 

1. 
Uređenje dječjih igrališta na području 

Grada Ivanca (Radovan, Ivanec…) 

Projektna 

dokumentacija 4.500,00 

129.000,00 

Gradnja 82.000,00 

Oprema 
36.000,00 

Nadzor 
4.500,00 

Geodetski radovi 
2.000,00 

U K U P N O: 129.000,00 

2.GRADNJA I UREĐENJE TRGOVA I PARKOVA 

1. Uređenje Malog parka u Ivancu Gradnja 23.000,00 

2. 
Uređenje pješačkih staza u glavnom 

gradskom parku u Ivancu 

Gradnja 67.300,00 102.000,0

0 Projektna dokumentacija 34.700,00 

3. Uređenje platoa u ul. V. Nazora Projektna dokumentacija 14.000,00 

U K U P N O : 139.000,00 

3.GRADNJA I UREĐENJE GROBLJA 
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1. 

Gradnja i uređenje groblja i 

parkirališta kod groblja – Margečan i 

Radovan 

Groblje 46.500,00 

144.000,00 
Parkiralište 

97.500,00 

2. 
Gradnja i uređenje groblja u Ivancu – 

grobna kuća – grobna kuća 

Gradnja 
27.000,00 

73.000,00 Projektna 

dokumentacija 46.000,00 

3. 
Gradnja i uređenje groblja u Kamenici 

– grobna kuća 
Kapitalna donacija 

33.000,00 

U K U P N O : 250.000,00 

S V E U K U P N O: 518.000,00 

Izvori financiranja:  

1. Toļka 1.1. komunalni doprinos 29.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora 
1. Toļka 2.2. komunalni doprinos 128.500,00 kn, a ostatak iz ostalih prihoda Proraļuna 
2. Toļka 3. komunalni doprinos 210.000,00 kn, a ostatak iz ostalih prihoda Proraļuna 
3. Ostale toļke programa ï ostali prihodi Proraļuna i kapitalne potpore 

 

2. PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE  
 

2.1. Pod prometnicama i prometnim površinama podrazumijevaju se radovi na izgradnji 

odnosno rekonstrukciji prometnica i prometnih površina, izgradnja i uređenje nogostupa, 

autobusnih stajališta, mostova, te modernizacija-asfaltiranje nerazvrstanih cesta. 

 

2.2. Troškovi planirane gradnje i uređenja prometnica i prometnih površina u 2017. 

godini procjenjuju se u iznosu od 4.987.600,00 kuna, a u nastavku se daje opis poslova s 

procjenom troškova gradnje prometnica i prometnih površina sa iskazanim izvorom 

financiranja za djelatnost: 

Redn

i broj 
Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova Procjena troškova 

1.  IZGRADNJA I REKONSTRUKCIJA PROMETNICA, PROMETNIH POVRŠINA I NOGOSTUPA 

1. Nogostup uz ŽC 2085 Jerovec-Ivanec 

Kapitalna pomoć 

ŽUC-u za 

gradnju 

175.000,00 

2. Proširenje ul. Lj. Gaja u Ivancu 
Projektna 

dokumentacija 25.000,00 

3. Autobusna stajališta 

Projekti 
13.000,00 

30.000,00 Otkup zemljišta 12.000,00 

Geodetski radovi 5.000,00 
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4. Nova prometnica - spoj Varaždinska - 

Jezerski put 

Pripremni radovi 90.000,00 

250.000,00 
Projektna 

dokumentacija 
10.000,00 

Otkup zemljišta 150.000,00 

5. 
Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u 

Prigorcu NC 1-018 u Prigorcu i izgradnja 

parkirališta 

Gradnja 
3.500.000,0

0 

3.580.000,00 Nadzor, vođenje 

projekta, 

koordinacija 

zaštite na radu 

80.000,00 

6. 
Most preko Bistrice u ul. Lj. Gaja 

Gradnja 435.600,00 

479.000,00 
Nadzor 21.400,00 

Projektna 

dokumentacija 
22.000,00 

7. 
Sanacija klizišta uz nerazvrstane ceste 

Projektna 

dokumentacija 
150.000,00 

8. 
Nogostup u Rudarskoj ulici u Ivancu 

Otkup zemljišta 4.000,00 

9. Proširenje nerazvrstane ceste u Cerju 

Tužnom (Tužanski Risnjaki) 
Otkup zemljišta 1.000,00 

10. Asfaltiranje nogostupa uz ŽC 2085 Jerovec-

Ivanec 
Gradnja 80.000,00 

11. Rekonstrukcija parkirališta u ul. V. Nazora u 

Ivancu 
Otkup zemljišta 49.000,00 

12. 
Šumska cesta Knapić-Lipnica 

Projektna 

dokumentacija 
20.000,00 

 U K U P N O:  4.843.000,00 

2.  MODERNIZACIJA - ASFALTIRANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

1. 
Modernizacija u MO Punikve 

- Odvojak Šikad l= 127,0 m' 

Izgradnja 63.600,00 
65.200,00 

Nadzor 1.600,00 

2. 
Modernizacija u MO Punikve 

- Odvojak kod trafostanice l= 52,0 m' 

Izgradnja 39.300,00 
40.600,00 

Nadzor 1.300,00 

3. 

Modernizacija u MO Ivanečki Vrhovec 

- Odvojak Knapić l=25,0 m' 

Izgradnja 9.000,00 
10.300,00 

Nadzor 1.300,00 

4. Modernizacija u MO Ivanec Izgradnja 27.200,00 28.500,00 
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- Odvojak ul. F. Pusta l=80,0 m' Nadzor 1.300,00 

 U K U P N O:  144.600,00 

S V E U K U P N O: 4.987.600,00 

Izvori financiranja:  

2. Toļka 1.1. komunalni doprinos 165.000,00 kn, a ostatak iz ostalih prihoda Proraļuna 
3. Toļka 1.2. komunalni doprinos 20.000,00 kn, a ostatak iz ostalih prihoda Proraļuna 
4. Toļka 1.6. komunalni doprinos 370.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih 
prihoda Proraļuna 

5. Toļka 1.7. kapitalne potpore i ostali prihodi Proraļuna 
6. Toļka 1.10. kapitalne potpore i ostali prihodi Proraļuna 
7. Toļka 2. komunalni doprinos 75.000,00 kn, a ostatak iz ostalih prihoda Proraļuna 
8. Ostale toļke programa: Proraļun Grada Ivanca - ostali prihodi Proraļuna 

 

3. JAVNA RASVJETA 
 

3.1. Pod javnom rasvjetom podrazumijevaju se objekti i uređaji za rasvjetljavanje javnih 

površina, te javnih i nerazvrstanih cesta, kao i stvaranje preduvjeta za njihovo funkcioniranje. 

3.2. Troškovi planirane gradnje objekata i uređaja javne rasvjete u 2017. godini 

procjenjuju se u iznosu od 423.500,00 kuna, a u nastavku se daje opis poslova s procjenom 

troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja javne rasvjete, sa iskazanim izvorom financiranja 

za komunalnu djelatnost: 

Redni 

broj 
Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova 

Procjena troškova 

JAVNA RASVJETA 

1. Javna rasvjeta nogostupa uz ŽC 2085 

Ivanec-Jerovec l=700 m' 

Gradnja 238.000,0

00 
244.500,00 

Nadzor 6.500,00 

2. Produžetak javne rasvjete u naselju 

Knapić l=200 m' 
Gradnja 33.000,00 

3. Dopuna javne rasvjete (odvojci ul. V. 

Nazora i Nove ulice) 

Gradnja 125.500,0

0 
138.000,00 

Projektna 

dokumentacija 

12.500,00 

4. Javna rasvjeta u Margečanu – novo 

mjerno mjesto 
Gradnja 8.000,00 

  U K U P N O: 423.500,00 

Izvori financiranja:   

1. Toļka 1.1. komunalni doprinos 52.500,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih 
prihoda Proraļuna 

2. Ostale toļke programa: Proraļun Grada Ivanca - ostali prihodi Proraļuna 
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4. PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 
OTPADOM 

 

4.1. Programom gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom predviđena 

je gradnja objekata i nabava opreme za gospodarenje komunalnim otpadom, te radovi na 

sanaciji i zatvaranju odlagališta komunalnog otpada. 

4.2. Troškovi za realizaciju Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim 

otpadom u 2017. godini procjenjuje se u iznosu od 569.000,00 kuna, a u nastavku daje se 

opis poslova s procjenom troškova gradnje pojedinih građevina za gospodarenje komunalnim 

otpadom i nabave opreme, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

 

Redn

i broj 
Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova 

Procjena troškova 

GRADNJA GRAĐEVINA I NABAVA OPREME ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM OTPADOM 

1. 
Odlagalište komunalnog otpada 

«Jerovec» 

Sanacija i nadzor – 

kapitalna donacija 
50.000,00 

2. 

Objekti za gospodarenje otpadom 

– reciklažno dvorište građevinskog 

otpada 

Kapitalna donacija 200.000,00 

3. Uređenje pristupnih prometnica 

Gradnja 310.000,00 
319.000,00 

Nadzor 9.000,00 

U K U P N O: 569.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Proraļun Grada Ivanca i sufinanciranje 

 

5. ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 
 

5.1. Pod gradnjom objekata i uređaja za odvodnju i pročišćavanje otpadnih voda 

podrazumijeva se gradnja uličnih odvodnih kanala s odvodnim cjevovodom i revizijskim 

oknima, sabirnih kanala, kolektora, crpnih stanica, retencija i preljeva, kao i ostale aktivnosti 

na odvodnji i pročišćavanju otpadnih voda. 

5.2. Troškovi planiranih aktivnosti na odvodnji i pročišćavanju otpadnih voda u 2017. godini 

procjenjuju se u iznosu od 70.000,00 kuna, a nastavku daje se opis poslova s procjenom 

troškova pojedinih aktivnosti, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

 

 



36 
 

Redni 

broj 
Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova 

Procjena troškova 

ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 

1. 

Projekt sustava prikupljanja i odvodnje 

otpadnih voda s područja aglomeracije 

Ivanec 

Uređenje imovinsko-

pravnih odnosa 70.000,00 

U K U P N O: 70.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Ostali izvori - ostali prihodi Proraļuna (refundacija trgovaļkog druġtva) 

 

S V E U K U P N O: 6.568.100,00 

 

9. ZAVRŠNE ODREDBE 
 

6.1. U okviru sredstava za provedbu ovog Programa dopuštena je preraspodjela 

utvrđenih sredstava između pojedinih rashoda i izdataka u cilju efikasnijeg i racionalnijeg 

ostvarivanja Programa i poboljšanja stanja u djelatnostima, a uz odobrenja gradonačelnika. 

6.2.  Ovaj Program objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

B. Ove Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2017. godinu objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

TOČKA 16. 
II. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Zdenko Đula: Imam pitanje koje mnoge građane muči. U točki 6. – prigodno uređenje 

Grada povodom božićnih i novogodišnjih blagdana. Već dugi niz godina ima inicijative 

građane, konkretno znam za Jerovec, ali čuo sami i iz drugih područja Grada, da bi 

bilo u redu da se pojedini  božićni ukrasi stave i na širem gradskom području. Neka 

mjesta izvan grada su pokrivena time, a neka nikako da dođu na red. Svake godine 

odgovor je bio isti da sredstava nema, a pošto se radi rebalans predlažem da se tu 

poveća stavka za određeni iznos i da se okite ove godine po prvi puta i neka naselja 

koja do sada nisu bila na redu. 

 

Milorad Batinić: Ako hoćete dati amandman, iz koje stavke planirate skidati. 
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Zdenko Đula: Ne, ne dajem amandman. Na žalost ta praksa se ne mijenja godinama i 

to nije pravedno. 

 

Milorad Batinić:  Pitao sam da li ćete amandman da vidimo da li postoji mogućnost da 

izbalansiramo. Svakako apel je u redu i puno smo razmišljali o tome, Upravni odjel za 

komunal točno zna gdje postoje tehničke pretpostavke za to, a gdje ne jer postoje 

dijelovi gdje se ne može instalirati iako postoje stupovi javne rasvjete i lampe. Međutim, 

radi se o financijskim sredstvima. Činjenica je da su ideje za  sva naselja. Imamo preko 

1500 stupova javne rasvjete u prigradskim naseljima, svaki drugi da bi bio to je 800 

puta  500 - 1000 kuna za jedan ukras. Sad možemo vidjeti razmjere te investicije. 

Upravo iz tog razloga, određene ukrase koji su već bili rabljeni na inicijativu i zahtjev 

mi ih nismo davali. Upravo iz financijskih razloga nisam siguran da ni u doglednoj 

budućnosti ćemo imati dovoljno financijskih sredstva da možemo adekvatno na svaki 

drugi stup prikopčati ukrase. Bila su razmišljanja da bi na određenim punktovima 

unutar naselja, npr. križanja, to je 800.000 kuna podijeljeno  na 4 to je 200 i treba u 

proračunu osigurati dodatnih 200.000 kuna samo za nabavku, a  treba osigurati i za 

montažu i demontažu. S tom idejom sam išao prema Upravnom odjelu, međutim kad 

su mi dali  matematiku, odustao sam. Ovog trenutku nisam siguran u dogledno vrijeme 

da li ćemo biti u mogućnosti. Molim vaš prijedlog ukoliko imate drugo rješenje ili 

jeftinije. 

 

Zdenko Đula: U današnje vrijeme postoje ukrasi u led tehnologiji čije su cijene dosta 

pale. Ovo je daleko previsoka cijena od 1000 kuna s kojom vi baratate. Nije potrebno 

staviti na svaki drugi stup, dovoljno je na neke lokacije koje bi trebali definirati mjesni 

odbori i da se da svakom mjesnom odboru po pet ukrasa jer ako je Božić onda je Božić 

svugdje, a ne samo na nekim lokacijama. Možda se ne može ostvariti u ovoj godini 

kroz ovu stavku, ali definitivno o tome treba razmišljati jer zadnjih pet godina je tako i 

ne radi se po tom pitanju ništa. Ako se može u narednim godinama ubaciti u plan 

štedljivo i odgovorno prema proračunu, to bi bilo jako dobro. 

 

Milorad Batinić: Prihvatit ću vašu ideju i očekujem podršku i pomoć u tome jer to vam 

je dosta blizu struke i ovo Gradsko vijeće donijet će odluku o tome. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno sa 13 glasova donijete 
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2. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2017. GODINU 

I. Ovim 2. Izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu mijenja se Program održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 

(''Službeni vjesnik Varaždinske županije'' br. 71/16, 13/17) na način da glasi: 

1. UVODNE ODREDBE 

1.1. Ovim se Programom održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Ivanca za 2017. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja određuju 

poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture koji se 

podrazumijevaju pod obavljanjem komunalne djelatnosti održavanja čistoće u dijelu koji se 

odnosi na čišćenje javnih površina,  održavanja javnih prometnih površina, čišćenje i 

održavanje spomenika, održavanja nerazvrstanih cesta, održavanje cesta i javnih površina u 

gospodarskim zonama, čišćenje kanala i potoka Bistrice, održavanje javne rasvjete i potrošnja 

električne energije za javnu rasvjetu, prigodno uređenje Grada, održavanje groblja, održavanje 

igrališta, igrališta za djecu i opreme, te sanacija divljih deponija.  

2.  SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA 

2.1. Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2017. 

godini određena su u iznosu od 3.451.687,34  kuna, a osigurat će se iz sljedećih izvora: 

- komunalna naknada 

- ostali prihodi 

3.200.000,00 kuna 

251.687,34 kuna 

  

3. ODRŽAVANJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

3.1. Na temelju predvidivih sredstava za ostvarivanje Programa održavanja komunalne 

infrastrukture, u nastavku se određuju poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u 2017. godini po vrsti komunalne djelatnosti, s procjenom pojedinih 

troškova, kako slijedi: 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirana 

vrijednost  

1. ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA I RADOVI NA UREĐENJU GRADA 
IVANCA 

A) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH ZELENIH POVRŠINA 

1. Čišćenje i održavanje travnatih površina 172.000,00 

2. Održavanje ukrasnog i ostalog grmlja 23.500,10 

3. Održavanje živih ograda 24.018,75 
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4. Uređivanje drveća 30.559,10 

5. Održavanje cvjetnih gredica i visećih žardinjera 96.001,25 

6. Održavanje staza i parkovnih elemenata 29.000,01 

7. Sadnja trajnog raslinja 43.006,25 

8. Održavanje javnih zelenih površina malčanjem 115.069,38 

9. 
Održavanje zelenih površina dječjih igrališta na području 

Grada Ivanca 
45.000,00 

 U K U P N O:                   578.154,84 

B) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH PROMETNIH POVRŠINA 

1. Ručno čišćenje javno-prometnih površina I. gradske zone 8.470,00 

2. Ručno čišćenje javno-prometnih površina II. gradske zone 22.936,25 

3. Ručno čišćenje javno-prometnih površina III. gradske zone 8.893,75 

4. Svakodnevno pražnjenje košarica za smeće 30.200,00 

U K U P N O: 70.500,00 

C) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU SPOMENIKA I SPOMEN-OBILJEŽJA 

1. Čišćenje i održavanje spomenika i spomen-obilježja 25.000,00 

U K U P N O: 25.000,00 

S V E U K U P N O: 673.654,84 

2. ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

2.1. Šljunčanje nerazvrstanih cesta, strojno planiranje 160.000,00 

2.2. 
Čišćenje odvodnih jaraka, iskop zemljanog materijala sa 

izradom pokosa  
120.000,00 

2.3. 
Sanacija oštećenog asfalta sa zamjenom tampona, krpanje 

udarnih rupa nerazvrstanih cesta, izrada muldi 
90.000,00 

2.4. 
Čišćenje i odštopavanje slivnika od nanosa otpada i mulja, 

čišćenje cijevnih propusta  
5.000,00 

2.5. 
Čišćenje nerazvrstanih cesta od nanosa otpada i mulja 

poslije većih kiša 
15.000,00 

2.6. Popravak šahtova, revizionih okana 5.000,00 

2.7. Popravak slivnika 56.500,00 
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2.8. Sanacija zacijevljenih kanala oborinskih voda 96.000,00 

2.9. Zamjena i popravak cijevnih propusta  10.000,00 

  2.10. Popravak betonskih kanalica i rubnjaka 10.000,00 

  2.11. Popravak ograda uz nerazvrstane ceste 40.000,00 

  2.12. Košnja bankina uz nerazvrstane ceste u naseljima 50.000,00 

  2.13. Popravak vertikalne i horizontalne signalizacije 34.000,00 

  2.14. Sanacija manjih klizišta 15.000,00 

  2.15. Zimska služba 500.995,00 

  2.16. 
Održavanje i uređenje nogostupa i sličnih javno-prometnih 

površina 
135.000,00 

U K U P N O: 
                

1.342.495,00 

3. ODRŽAVANJE CESTA I JAVNIH POVRŠINA U GOSPODARSKIM ZONAMA 

3.1. Održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama                     25.000,00 

U K U P N O:                     25.000,00 

4. ČIŠĆENJE KANALA I POTOKA BISTRICE 

 4.1 Čišćenje kanala i potoka Bistrice 25.000,00 

U K U P N O: 25.000,00 

5. JAVNA RASVJETA 

5.1. Održavanje javne rasvjete 330.000,00 

5.2. Potrošnja električne energije za javnu rasvjetu 900.000,00 

U K U P N O: 1.230.00000 

6. PRIGODNO UREĐENJE GRADA 

6.1. Božićno i novogodišnje uređenje Grada 64.037,50 

U K U P N O: 64.037,50 

7. ODRŽAVANJE GROBLJA 

7.1. Groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu i Radovanu 11.500,00 

U K U P N O: 11.500,00 

8. ODRŽAVANJE IGRALIŠTA, IGRALIŠTA ZA DJECU I OPREME 

8.1. Održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme 75.000,00 
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U K U P N O: 75.000,00 

       9.   SANACIJA DIVLJIH DEPONIJA 

9.1. Sanacija divljih deponija 5.000,00 

U K U P N O: 5.000,00 

S V E U K U P N O: 3.451.687,34 

 

4. ZAVRŠNE ODREDBE 

  4.1. Radi efikasnije i racionalnije realizacije Programa, gradonačelnik može izvršiti     

preraspodjelu sredstava između pojedinih rashoda i izdataka utvrđenih ovim 

Programom. 

  4.2.  Plan zimske službe za razdoblje 2016./2017. godine, Troškovnik redovitog čišćenja i   

održavanja javnih zelenih i prometnih površina grada Ivanca za 2017. godinu i Cjenik 

za radove na održavanju nerazvrstanih cesta i odvodnje grada Ivanca za 2017. 

godinu sastavni su dijelovi ovog Programa. 

II.    Ove 2. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu 

objavit   će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 17. 
II. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Daniel Vlaisavljević: Tražim pojašnjenje vezano uz ovu cestu na stavci kapitalnih 

donacija - Poslovna zona Ivanec i Grad Ivanec, nije mi jasno o kojoj se cesti tu radi – 

iznos je 303.600,00 kuna. 

 

Maja Darabuš: Stavljeno je i u jednom dijelu samog obrazloženja i to u dijelu prihoda 

od donacija, radi se o darovanju zemljišta koje je evidentirano, odnosno planirano ovim 

rebalansom iz razloga jer je krajem 2016. godine procedura krenula od Gradskog 

vijeća, odnosno Gradsko vijeće je donijelo odluku o tome.  U 2017. godini slijedilo je  

potpisivanje ugovora između Grada i trgovačkog društva Poslovna zona, a   radi se o 

zemljištu u industrijskoj zoni za izgradnju prometnice koja se radila prethodne godine 

u ljeti. Što se tiče evidentiranja tog ugovora u proračunu, isto kao i kod ranije 

spomenutog zemljišta za parkiralište u Ulici Vladimira Nazora, radi se o darovanju. 

Prema računovodstvenim  standardima za proračune, darovanja se knjiže na način da 

terete istovremeno i stavku prihodovne strane i stavku rashoda. 
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Daniel Vlaisavljević: Malo je zbunjujuće jer znam da je ta cesta već napravljena. 

 

Milorad Batinić: Transakcija bez novaca, a piše. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno sa 13 glasova donijete II. Izmjene i dopune 

Proračuna Grada Ivanca za 2017. godinu, KLASA: 400-06/17-01/05, URBROJ: 

2186/12-01/16-17-6, koje su u prilogu ovog Zapisnika i njegov su sastavni dio. 

 

 

TOČKA 18. 
Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Marina Držaić – pročelnica Upravnog odjela za opće 

poslove i društvene djelatnosti: U stvari se radi o raspodjeli preostalih sredstava 

planiranih na poziciji proračuna za djelatnost političkih stranaka. S obzirom da su bili 

lokalni izbori, da se struktura Vijeća promijenila i da mi u stvari ovom Odlukom 

raspoređujemo samo taj preostali iznos sredstava do 31.12. ove godine, odnosno od 

lipnja do prosinca 2017. godine. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

ODLUKA O RASPODJELI 
SREDSTAVA ZA REDOVITO FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA  

Članak 1. 

           Ovom se Odlukom raspoređuju sredstva za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Ivanec od 09.06. – 31.12.2017.g  koja su osigurana u 

Proračunu Grada Ivanca za 2017. godinu.  
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Članak 2. 

 Za svakog člana Gradskog vijeća utvrđuje se jednaki mjesečni iznos sredstava 

tako da pojedinoj političkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju njezinih članova 

Gradskog vijeća u trenutku konstituiranja Gradskog vijeća. 

 Za svakog člana Gradskog vijeća Ivanec utvrđuje se iznos od 4.701,10 kuna. 

            Za svakoga člana predstavničkog tijela jedinice lokalne i područne samouprave 

podzastupljenog spola, političkim strankama pripada i pravo na naknadu u visini od 

10% iznosa predviđenog po svakom članu predstavničkog tijela jedinice lokalne 

samouprave, odnosno iznos od  484,10 kuna. 

Članak 3. 

           S obzirom na broj članova u  predstavničkom tijelu, Gradskom vijeću Ivanec,  u 

trenutku konstituiranja,  političkim strankama za 2017. godinu pripadaju sredstva u 

slijedećim iznosima: 

Naziv političke stranke Broj 

vijećnika 

Podzastupljeni 

spol 

 

Iznos u 

kunama 

 

Hrvatska narodna 

stranka – Liberalni 

demokrati HNS 

7 3 34360,75 

Socijaldemokratska 

partija – SDP 

3 0 14.103,28 

Hrvatska demokratska 

zajednica – HDZ 

5 1 23.989,82  

Hrvatska stranka 

umirovljenika - HSU 

1 1 5.185,44 

Hrvatska seljačka 

stranka – HSS  

1 0 4.701,10 

UKUPNO 17 5 82.340,39 
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Članak 4. 

 Raspoređena sredstva iz članka 3. ove Odluke doznačiti će se političkim 
strankama  tromjesečno u jednakim iznosima iz sredstava Proračuna Grada Ivanca za 
2017. godinu, pozicija  17. Tekuće donacije političkim strankama. 
 

Članak 5. 

           Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objaviti će se u Službenom 

vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 19. 
Odluka o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada Ivanca 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Marina Držaić: Odluka je u stvari usklađivanje s 

novim izmjenama Zakona. Promišljali smo i došli do zaključka da je bolje da se donese 

nova odluka, da se stara Odluka iz 2011. stavi van snage. Novi Zakon o zakupu 

poslovnog prostora predviđa situacije koje našom Odlukom nisu bile predviđene. 

Obzirom da je Grad Ivanec imao kontrolu državne revizije 2015. godine koja se 

odnosila na upravljanje nekretninama i njihov prijedlog je bio, a i zamjerka, korištenje 

poslovnih prostora od strane udruga koje djeluju na području Grada Ivanca. S obzirom 

da mi poslovnih prostora u kojima bi se obavljala tržišna djelatnost nemamo, međutim 

to nije razlog da se i takva situacija Odlukom ne predvidi, s nadom da se Zakon neće 

tako brzo mijenjati, a nikad se ne zna kakva se situacija može desiti. Radi se o 

usklađivanju s Odlukom, da ćemo mi na temelju te Odluke morati raspisati natječaj na 

koji će se javiti udruge koje su u gradskim prostorima, s Gradom će zaključiti ugovor, 

iako mi s našim udrugama imamo zaključene ugovora, ali nemamo raspisani natječaj. 

Strategija upravljanja imovinom je u izradi i trebala bi se pojaviti na Gradskom vijeću 

sljedeće godine. To je  sveobuhvatni  dokument kompletne imovine, a koji se mora 

donijeti.   

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

 

 

 



45 
 

O D L U K A 

O  ZAKUPU I KUPOPRODAJI POSLOVNOG PROSTORA U 

 VLASNIŠTVU GRADA IVANCA 

 
 

 I.  OPĆE ODREDBE 
 

Članak 1. 
 
 Ovom Odlukom uređuje se zasnivanje i prestanak zakupa poslovnog prostora te 
međusobna prava i obveze zakupodavca i zakupnika, kao i kupoprodaja poslovnog prostora u 
vlasništvu Grada Ivanca sadašnjem zakupniku, odnosno sadašnjem korisniku. 
 Pod kupoprodajom poslovnog prostora iz stavka 1. ovog članka podrazumijeva se i 
prodaja suvlasničkog dijela na određenom poslovnom prostoru. 
 Na zakupne odnose koji nisu uređeni ovom Odlukom primjenjuju se opći propisi 
obveznog prava o zakupu. 
 Odredbe ove Odluke ne odnose se na slučajeve privremenog korištenja poslovnog 
prostora ili dijela poslovnog prostota radi održavanja priredbi, skladištenja i čuvanja stvari i 
roba ili druge slične slučajeve čije korištenje ne traje duže od 30 dana. 
 Odredbe ove odluke odnose se i na prostore koji su još uvijek u zemljišnim knjigama 
upisani kao društveno vlasništvo na kojima Grad Ivanec kao vlasnik ili suvlasnik ima pravo 
raspolaganja ili korištenja. 
 

Članak 2. 
 

Pod sadašnjim zakupnikom smatra se zakupnik poslovnoga prostora koji ima sklopljen 
ugovor o zakupu i koji obavlja u tom prostoru dopuštenu djelatnost, ako taj prostor koristi bez 
prekida u trajanju od najmanje pet godina. 

Pod sadašnjim korisnikom smatra se i korisnik poslovnoga prostora koji nema sklopljen 
ugovor o zakupu i koji obavlja u tom prostoru dopuštenu djelatnost, a protiv kojega se ne vodi 
postupak radi ispražnjenja i predaje poslovnoga prostora te koristi taj prostor bez prekida u 
trajanju od najmanje pet godina. 
  

 
Članak 3. 

 
Poslovnim prostorom u smislu ove Odluke smatraju se poslovna zgrada i poslovna 

prostorija.  
Poslovnom zgradom smatra se zgrada namijenjena obavljanju poslovne djelatnosti ako 

se pretežitim dijelom i koristi u tu svrhu. 
Poslovnom prostorijom smatra se jedna ili više prostorija u poslovnoj ili stambenoj 

zgradi namijenjena obavljanju poslovne djelatnosti koja, u pravilu, čini samostalnu uporabnu 
cjelinu i ima zaseban glavni ulaz. 

Garaža je prostor za smještaj vozila. 
Garažno mjesto je prostor za smještaj vozila u garaži. 
 

Članak 4. 
 

Pravo nazadkupnje u smislu ove odluke je pravo prodavatelja na kupnju poslovnog 
prostora, po kupoprodajnoj cijeni po kojoj je prodan, a u slučaju da kupac u istom prostoru 
prestane obavljati djelatnost. 
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Članak 5. 
 

Gradsko vijeće Grada Ivanca može svojom odlukom propisati da se poslovni prostori 
u zgradama u vlasništvu Grada Ivanca koji se nalaze u određenim ulicama ili trgovima može 
koristiti samo za obavljanje određenih djelatnosti, a korištenje prostora suprotno navedenom 
podrazumijeva raskid ugovora o zakupu. Raniji zakupnik nema pravo prvenstva sklapanja 
ugovora o zakupu na novom natječaju. 

Članak 6. 
 
 Poslovnim prostorom sukladno odredbama ove Odluke upravlja gradonačelnik Grada 
Ivanca (u daljnjem tekstu: gradonačelnik). 
 

Članak 7. 
 

U obavljanju poslova iz članka 5. ove Odluke, gradonačelnik: 
1. odlučuje o davanju poslovnog prostora u zakup, 
2. odlučuje o namjeni poslovnog prostora, 
3. odlučuje o promjeni ili proširenju namjene poslovnog prostora, 
4. odlučuje o zamjeni poslovnog prostora, ovisno od vrijednosti poslovnog prostora, 
5. raspisuje natječaj za davanje u zakup poslovnog prostora i provodi postupak natječaja, 
6. određuje početni iznos zakupnine za poslovni prostor koji se daje na natječaj, 
7. odobrava uređenje poslovnog prostora, 
8. odlučuje o zajedničkom ulaganju sredstava zakupnika i zakupodavca u poslovni 

prostor, 
9. odlučuje o povratu uloženih sredstava zakupnika, 
10. odlučuje o prestanku zakupa poslovnog prostora, 
11. odobrava sklapanje novog ugovora o zakupu sa sadašnjim zakupnikom poslovnog 

prostora nakon isteka ugovora o zakupu, sukladno odredbama Zakona i ove Odluke, 
12. odlučuje o kupoprodaji poslovnog prostora, ovisno od vrijednosti poslovnog prostora, 
13. odlučuje i o drugim pitanjima u svezi zakupa poslovnoga prostora. 

 
Članak 8. 

 
Gradonačelnik, posebnim aktom, imenuje Povjerenstvo za provođenje javnog natječaja 

(u daljnjem tekstu: Povjerenstvo). 
Povjerenstvo se sastoji od predsjednika i dva člana te njihovih zamjenika. 
Povjerenstvo ima tajnika koji obavlja administrativno – tehničke poslove Povjerenstva. 
Povjerenstvo provodi postupak javnog natječaja i utvrđuje najpovoljnijeg ponuditelja te 

ga predlaže gradonačelniku. 
Gradonačelnik ima pravo ne prihvatiti niti jednu ponudu, uz pismeno obrazloženje svim 

ponuditeljima. 
 
II. ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA 
 
1. Uvjeti i postupak javnog natječaja 

 
Članak 9. 

 
Poslovni prostor u vlasništvu Grada daje se u zakup putem javnog natječaja. 
Zakup poslovnog prostora zasniva se Ugovorom o zakupu. 
Ugovor o zakupu poslovnog prostora (u daljnjem tekstu: Ugovor) mora biti sastavljen u 

pisanom obliku, te potvrđen ( solemniziran) po javnom bilježniku. 
Zakupodavac je dužan primjerak ugovora dostaviti nadležnoj poreznoj upravi. 
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Članak 10. 

Iznimno od odredbe članka 9. Ove Odluke, Ugovor se može sklopiti bez javnog 
natječaja, ako se poslovni prostor daje u zakup: 

- Republici Hrvatskoj i pravnim osobama u vlasništvu ili pretežitom vlasništvu Republike 
Hrvatske, 

- pravnim osobama u vlasništvu ili pretežitom vlasništvu Grada Ivanca 
- dosadašnjem zakupniku pod uvjetom da uredno ispunjava ugovorne obaveze, ukoliko 

prihvati ponudu za produženje Ugovora,   
- udruzi građana koja je neprofitna organizacija s područja grada Ivanca i obavlja 

djelatnost koja je u interesu i cilju općega, gospodarskog i socijalnog napretka građana 
Grada Ivanca (u daljnjem u tekstu: Udruga). 

 
Uvjeti koje Udruga mora ispunjavati kako bi ostvarila pravo za dobivanje poslovnog 

prostora u zakup bez prethodno provedenog javnog natječaja: 
- ne smije imati nepodmirene financijske obveze prema Gradu Ivanca ( u daljnjem tekstu: 

Grad), 
- dokaz o registraciji i djelovanje na području Grada, 

Obveze Udruge koja ima u zakupu poslovni prostor u vlasništvu Grada: 
- plaćati zakupninu u iznosu utvrđenom člankom 18. ove Odluke, 
- podmiriti troškove režija, 
- snositi troškove redovitog i tekućeg održavanja. 

 
Članak 11. 

 
Zakupodavac će sadašnjem zakupniku poslovnog prostora, koji u potpunosti ispunjava 

obveze iz Ugovora, najkasnije 60 dana prije isteka roka na koji je Ugovor sklopljen, ponuditi 
sklapanje novog Ugovora  na određeno vrijeme koje nije dulje od 5 godina. 

 
Ako sadašnji zakupnik ne prihvati ponudu iz stavka 1. ovoga članka u roku od 30 dana 

od primitka obavijesti, raspisat će se javni natječaj za davanje u zakup poslovnog prostora, u 
kojem početni iznos zakupnine ne može biti manji od iznosa koji je ponuđen sadašnjem 
zakupniku. 

 
Zakupnik može podnijeti zakupodavcu pisani zahtjev za davanje ponude iz stavka 1. 

ovog članka najkasnije 90 dana prije isteka roka na koji je ugovor sklopljen. 
 
 

Članak 12. 
 
 Na javni natječaj mogu javiti se osobe koje nemaju dospjele nepodmirene financijske 
obveze prema Gradu, što dokazuju potvrdom o nepostojanju duga prema Gradu te obveze 
prema Republici Hrvatskoj što dokazuje potvrdom Porezne uprave. Potvrde ne smiju biti starije 
od 3 mjeseca. 

 
Članak 13. 

 
Javni natječaj se može provesti na dva načina i to: 
a) sustavom zatvorenih ponuda i 
b) javnom licitacijom. 

 Sustav zatvorenih ponuda je postupak u kojem kandidati svoje ponude dostavljaju u 
zatvorenim kovertama, koje se otvaraju i ocjenjuju sukladno odredbama ove Odluke. 

Javna licitacija je postupak u kojem se kandidati usmeno nadmeću o visini zakupnine.
 O načinu provođenja javnog natječaja odlučuje gradonačelnik. 
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Članak 14. 

Prvenstveno pravo na sklapanje ugovora o zakupu poslovnoga prostora imaju osobe 
iz Zakona o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih obitelji ukoliko 
ispunjavaju uvjete iz javnog natječaja, ove Odluke i prihvate najviši ponuđeni iznos zakupnine. 

 
Članak 15. 

Javni natječaj obvezno sadrži: 
1. adresu, namjenu i opis prostora, 
2. vrijeme na koje se poslovni prostor daje u zakup, 
3. početni iznos mjesečne zakupnine, 
4. iznos jamčevine za ozbiljnost ponude, 
5. naznaku o mogućnosti, odnosno vremenu uvida u prostor, 
6. mjesto i vrijeme javne licitacije, odnosno otvaranje ponuda, 
7. adresu, rok, način i dostavu prijave (kod javne licitacije) odnosno ponude (kod 

sustava zatvorenih ponuda), 
8. odredbu da na javnom natječaju ne može sudjelovati natjecatelj koji je zakupnik 

poslovnog prostora Grada, a koji ne ispunjava obveze iz ugovora o zakupu ili ih 
neuredno ispunjava, 

9. odredbu da je najpovoljniji ponuđač dužan najkasnije u roku od 15 dana od 
dana provedenog javnog natječaja ili do roka određenog od strane Povjerenstva 
preuzeti poslovni prostor i sklopiti Ugovor. Ukoliko najpovoljniji ponuđač ne 
postupi po navedenom bez opravdanog razloga, smatrat će se da je isti odustao 
od sklapanja Ugovora te da gradonačelnik može izabrati, drugu po redu, 
najpovoljniju ponudu, odnosno poništiti javni natječaj za tu lokaciju i raspisati 
novi javni natječaj te će se objava za javni natječaj za predmetni poslovni 
prostor ponoviti, 

10. odredbu da zakupnik u zakup uzima poslovni prostor u viđenom stanju, rok u 
kojem ga je dužan urediti i privesti ugovorenoj namjeni o vlastitom trošku te 
početku plaćanja zakupnine, 

11. odredbu o obvezi dostavljanja potvrde da ponuđač nema dospjelih 
nepodmirenih obveza prema državnom proračunu ili Gradu ili osim ako je 
sukladno posebnim propisima odobrena odgoda plaćanja navedenih obveza, 
pod uvjetom da se fizička ili pravna osoba pridržava rokova plaćanja. 

 
Članak 16. 

Javni natječaj otvoren je najmanje osam (8) dana od dana objave u sredstvima javnog 
priopćavanja, a objavljuje se i na oglasnoj ploči Grada te na službenim internetskim stranicama 
Grada. 

 
Članak 17. 

Uz obvezu ponuditelja da dostavi osnovne podatke (ime i prezime, prebivalište i 
državljanstvo za fizičke osobe, podatke o upisu u upisnik odgovarajućeg registra za pravne 
osobe) te izjavu o prihvaćanju općih uvjeta zakupa, svaki ponuditelj dužan je prilikom 
podnošenja ponude dostaviti i dokaz o uplati jamčevine u visini trostrukog iznosa početne 
mjesečne zakupnine za poslovni prostor koji je predmet ponude, te potvrde o nepostojanju 
duga prema Gradu Ivancu ili državnom proračunu. 

Ukoliko se jedan ponuditelj natječe za više poslovnih prostora za svaki mora uplatiti 
jamčevinu u iznosu iz stavka 1. ovoga članka. 
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Članak 18. 
 

Korisnu površnu čini prostor koji se dobije mjerenjem između zidova prostorija 
poslovnog prostora uključujući ulazno izlazni prostor, sanitarne prostorije te drugi pripadajući 
prostor.  

Visinu početne mjesečne zakupnine po metru kvadratnom poslovnog prostora čini 
umnožak broja bodova i vrijednosti boda koju utvrđuje Gradonačelnik.  
 

Gradonačelnik određuje vrijednost boda u rasponu od 0,50 do 10,00 kuna.  
  
 

Članak 19. 
 
  Ukoliko se javni natječaj provodi sustavom pisanih ponuda, Povjerenstvo najprije 
utvrđuje broj prispjelih ponuda te da li su predane u roku, nakon čega slijedi otvaranje ponuda 
te izbor najpovoljnijeg ponuditelja. 

Najpovoljnijom ponudom smatrat će se ona ponuda koja udovoljava općim i posebnim 
uvjetima javnog natječaja te kojom se ponudi najviši iznos zakupnine. 

Nepotpune i nepravovremene ponude Povjerenstvo neće uzeti u razmatranje već će 
odmah zapisnički utvrditi njihovu nevaljanosti i donijeti odluku o odbacivanju takvih ponuda. 

U slučaju da su dva ili više ponuditelja ponudila jednaku najvišu cijenu zakupa za 
ocjenu povoljnosti ponude uzet će se u obzir dodatni kriteriji: djelatnost koja se namjerava 
obavljati, planirani broj zaposlenih i sl. 

Obavijest o izboru najpovoljnije ponude dostavlja se svim ponuditeljima u roku od 15 
dana od dana donošenja Odluke. 

 
Članak 20. 

 Ako u javnom natječaju sudjeluje samo jedan kandidat koji ispunjava uvjete javnog 
natječaja, utvrditi će se da će se prostor dati u zakup odnosnom kandidatu po početnoj cijeni 
zakupnine, odnosno ponudbenoj cijeni u slučaju pisanih ponuda. 
 

Članak 21. 

Ponuditeljima će se uplaćeni iznos jamčevine za ozbiljnost ponude vratiti nakon dovršenja 
javnog natječaja, a najkasnije u roku od 30 dana od izbora najpovoljnijeg ponuditelja. 

Natjecatelj koji odustaje od javnog natječaja, obavezan je povući svoju ponudu do početka 
otvaranja ponuda, u protivnom, ako se njegova ponuda utvrdi najpovoljnijom, nema pravo na 
povrat uplaćene jamčevine. 
 

Članak 22. 
 

Kandidati koji su podnijeli zatvorene ponude imaju pravo biti nazočni prilikom otvaranja 
ponuda, a ako žele koristiti pravo prvenstva, tada moraju biti nazočni i dati odgovarajuću izjavu 
u smislu članka 14. ove Odluke. 
  
 

Članak 23. 
 
Ako se javni natječaj provodi putem javne licitacije, Povjerenstvo za provedbu javni 

natječaja, prije javne licitacije otvara i razmatra prijave, ocjenjuje koji kandidati udovoljavaju 
uvjetima javnog natječaja, kako bi mogli pristupiti javnoj licitaciji. 
 Prije početka licitacije odredit će se i objaviti minimalni iznos povećanja ponude 
(zakupnine), na način da on okvirno iznosi 5% od početnog iznosa zakupnine, što se odnosi 
na svako daljnje povećanje u konkretnom postupku. 
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Članak 24. 
 
 Nakon što je utvrđen najviši iznos zakupnine, objavljuje se koji kandidat i uz koji iznos 
zakupnine je stekao uvjete za zakup prostora. 

Nakon daljnje radnje iz stavka 1. ovog članka utvrdit će se da li je neki od kandidata, 
korištenjem prvenstvenog prava u smislu članka 14. ove Odluke, zainteresiran za zakup pod 
uvjetom iz stavka 1. ovog članka, te ako je, postupit će se sukladno pravu prvenstva i u tom 
smislu objaviti odluka. 
 

Članak 25. 
 
 Kandidat koji je u smislu članka 24. stavka 2. ove Odluke ostvario pravo na zakup 
prostora, dužan je bez posebnog poziva u roku pet dana od javne licitacije, odnosno otvaranja 
ponuda, pristupiti i odazvati se zakupodavcu radi zaključivanja ugovora o zakupu. 
 Ako se kandidat iz stavka 1. ovog članka ne odazove ili odbije zaključiti ugovor pravo 
zakupa stječe kandidat koji je ponudio iznos najbliži ponuđenom iznosu zakupnine, uz 
zakupninu koju je ponudio, ako se u daljnjem roku od pet dana javi radi zaključenja ugovora, 
s time da se i u tom slučaju može koristiti, odnosno shodno primjenjuje institut prava prvenstva 
iz članak 14. ove Odluke.  
 Pravo iz stavka 2. ovog članka shodno se primjenjuje i na ostale kandidate ako 
prethodni kandidat odustane, odnosno nije zainteresiran. 
 

Članak 26. 
 
 Radi korištenja prava u smislu članka 24. stavka 2. ove Odluke kandidati se neće 
posebno pozivati već će im se o mogućnosti korištenja tih prava dati uputa po objavi rezultata 
javnog natječaja, koja će se unijeti i u zapisnik, a oni sami provjerom kod zakupodavca u 
navedenim rokovima, imaju pravo saznati postoje li uvjeti, odnosno mogućnost za korištenje 
navedenih prava i u tom smislu podnijeti zahtjeve. 
 
 

Članak 27. 
 
 Kandidat koji nije sukladno u javnom natječaju objavljenom mjestu i vremenu pristupio 
licitaciji, smatra se da je odustao od javnog natječaja. 
  

Članak 28. 
 

U postupku provođenja javnog natječaja sustavom otvaranja ponuda, odnosno javne 
licitacije, vodi se zapisnik u koji se unose mjesto i vrijeme otvaranja ponuda, ime i prezime 
članova Povjerenstva, imena i prezimena nazočnih predstavnika natjecatelja, podaci o 
poslovnom prostoru, početnoj cijeni zakupnine, broju primljenih ponuda, broju zakašnjelih 
ponuda i popisu natjecatelja čije su ponude zakašnjele, obavijest o povlačenju ponuda, popis 
natjecatelja čije se ponude razmatraju i ponuđeni iznos zakupnine te primjedbe natjecatelja. 

Zapisnik potpisuju predsjednik, članovi Povjerenstva, zapisničar te prisutni natjecatelji. 
Zapisnik se dostavlja gradonačelniku radi donošenja Odluke o prihvatu ponude i 

sklapanju ugovora o zakupu poslovnog prostora. 
 

2. Ugovor o zakupu 
Članak 29. 

 
Ugovor o zakupu poslovnog prostora sklapa se sa zakupnikom u pismenom obliku, 

na određeno vrijeme od 5 godina. 
Ugovor o zakupu obavezno sadrži: 

1. naznaku ugovornih strana, 
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2. podatke o poslovnom prostoru, 
3. djelatnost koja će se obavljati u poslovnom prostoru, 
4. odredbe o korištenju zajedničkih uređaja i prostorija u zgradi, 
5. rok predaje poslovnoga prostora zakupniku, 
6. rok do kojeg je zakupnik dužan početi obavljati djelatnost, 
7. vrijeme na koje je ugovor sklopljen, 
8. iznos zakupnine, način i rok plaćanja te instrumente osiguranja plaćanja i uvjete 

njihovog korištenja, 
9. pretpostavke i način izmjene zakupnine, 
10. odredbe o obvezi zakupnika da plaća komunalnu naknadu i druge poreze i naknade 

vezane uz korištenje poslovnog prostora, 
11. odredbe o obvezi zakupnika da u ugovorenom roku uredi poslovni prostor prema 

uvjetima iz javnog natječaja, 
12. mjesto i vrijeme sklapanja ugovora. 

 
 3. Prava i obveze ugovornih strana 

 
Članak 30. 

 
Zakupodavac je dužan zakupniku predati poslovni prostor u roku utvrđenom ugovorom 

o zakupu. 
Ako zakupodavac ne preda zakupniku poslovni prostor u ugovorenom roku, zakupnik 

može svoje pravo ostvariti tužbom ili raskinuti ugovor o zakupu. 
 

Članak 31. 
 
Zakupnik je dužan poslovni prostor koristiti samo u svrhu i na način određen ugovorom 

i to:   
- pravodobno plaćati ugovorenu zakupninu, 
- poslovni prostor koristiti samo za ugovorenu svrhu, 
- snositi režijske troškove i troškove tekućeg održavanja poslovnoga prostora, 

kao i o svom trošku izvršiti popravak kvarova koje je sam uzrokovao ili su ih 
prouzročile osobe koje se koriste poslovnim prostorom zakupnika, 

- tražiti izričitu pisanu suglasnost zakupodavca za izvođenje preinaka poslovnog 
prostora kojima se mijenja konstrukcija, raspored, površina, namjena ili vanjski 
izgled poslovnog prostora. 

Ako zakupnik bez pisane suglasnosti zakupodavca izvrši preinake poslovnog prostora 
kojima se mijenja konstrukcija, raspored, površina, namjena ili vanjski izgled poslovnog 
prostora, zakupodavac ima pravo raskinuti Ugovor. 

 
Članak 32. 

 
Zakupnik smije privremeno prestati s obavljanjem djelatnosti u poslovnom prostoru u 

slučaju godišnjeg odmora, uređenja prostora koje je prethodno odobrio zakupodavac i ostalim 
opravdanim slučajevima. 

Ugovor će se raskinut ako zakupnik podmiruje zakupninu, a prestane sa obavljanjem 
djelatnosti, osim u slučaju iz stavka 1. ovog članka. 

 
 

Članak 33. 

Zakupnik nema pravo poslovni prostor ili dio poslovnog prostora dati u podzakup, osim 
ako ta mogućnost nije posebno ugovorena. 

Na Ugovor o podzakupu poslovnog prostora na odgovarajući način primjenjuju se 
odredbe ove Odluke.  
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Članak 34. 

Ukoliko postoji potreba za preinakom, odnosno održavanjem poslovnog prostora te 
radova na javnim površinama, pročelju i krovištu zgrade, zakupnik nije obvezan plaćati 
zakupninu ukoliko poslovni prostor ne koristi. 
 
 4. Prestanak  zakupa 
 

Članak 35. 
 

Ugovor  prestaje pismenim otkazom koji se dostavlja osobno ili poštom preporučeno. 
Ugovor svaka ugovorna strana može otkazati u svako doba, ako druga ugovorna 

strana ne izvršava obveze iz ugovora. 
Otkazni rok iznosi 30 dana od dan primitka obavijesti o otkazu. 
Zakupodavac može otkazati Ugovor u svako doba ako: 

- zakupnik ne plati dospjelu zakupninu u roku od 15 dana od dana priopćenja pismene 
opomene zakupodavca, 

- zakupnik koristi poslovni prostor protivno svrsi koja je ugovorena ili protivno zakonu, 
- ako zakupnik korištenjem prostora ometa ostale suvlasnike nekretnine u mirnom 

korištenju suvlasničkih dijelova, 
- ako zakupnik bez opravdanih razloga ne koristi prostor duže od 30 dana, 
- ako se poslovni prostor mora rušiti zbog dotrajalosti ili iz urbanističkih razloga,  
- ako zakupnik izgubi pravo na obavljanje djelatnosti, 
- ako zakupnik bez izričite pisane suglasnosti zakupodavca čini preinake poslovnoga 

prostora kojima se mijenja konstrukcija, raspored, površina, namjena ili vanjski izgled 
poslovnog prostora, 

- ako zakupnik izvrši promjenu djelatnosti, 
- ako poslovni prostor nije racionalno iskorišten, 
- u drugim slučajevima utvrđenim od strane gradonačelnika. 
 
 

 III. KUPOPRODAJA POSLOVNOGA PROSTORA 
 

Članak 36. 
 

 Poslovni prostor u vlasništvu Grada može se prodati sadašnjem zakupniku iz članka 3. 
stavka 1. ove Odluke, koji uredno izvršava sve obveze iz ugovora o zakupu i druge financijske 
obveze prema Gradu i to na temelju popisa poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje 
koji će se javno objaviti. Popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje, na prijedlog 
gradonačelnika utvrđuje Gradsko vijeće Grada Ivanca (u daljnjem tekstu: Gradsko vijeće). 

Poslovni prostor u vlasništvu jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave 
može se prodati sadašnjem korisniku iz članka 3. stavka 2. ove Odluke, i to na temelju popisa 
poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje koji će se javno objaviti. Popis poslovnih 
prostora koji su predmet kupoprodaje, na prijedlog gradonačelnika, utvrđuje Gradsko vijeće. 

Zahtjev za kupnju poslovnoga prostora u vlasništvu Grada, osobe iz stavka 1. i 2. ovoga 
članka podnose u roku od 90 dana od javne objave popisa poslovnih prostora koji su predmet 
kupoprodaje, gradonačelniku. 

 
 

Članak 37. 

Pravo na kupnju poslovnoga prostora može ostvariti zakupnik koji se nalazi u 
zakupnom odnosu s Gradom, u trajanju kraćem od pet godina ako je podmirio sve obveze iz 
ugovora o zakupu i druge financijske obveze prema Gradu, a koji je: 
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- prije toga bio u zakupnom odnosu s Gradom, u ukupnom neprekinutom trajanju od 
najmanje pet godina,  

- kao nasljednik obrtnika nastavio vođenje obrta ili kao član obiteljskog domaćinstva 
preuzeo obrt, a bio je u zakupnom odnosu u ukupnom neprekinutom trajanju od 
najmanje pet godina, u koje vrijeme se uračunava i vrijeme zakupa njegova prednika,  

- morao napustiti poslovni prostor koji je koristio zbog povrata toga prostora u vlasništvo 
prijašnjem vlasniku, sukladno posebnom propisu, a do tada je bio u zakupu u 
neprekinutom trajanju od najmanje pet godina. 

 
Članak 38. 

 
Poslovni prostor u vlasništvu Grada može se prodati sadašnjem korisniku toga prostora 

koji u njemu obavlja dopuštenu djelatnost, a koji je taj prostor nastavio koristiti na temelju ranije 
sklopljenog ugovora o zakupu kojem je prestala valjanost. 

Poslovni prostor se može prodati samo ukoliko je sadašnji korisnik poslovnoga prostora 
za cijeli period korištenja toga prostora plaćao vlasniku poslovnoga prostora naknadu za 
korištenje i sve troškove koji proizlaze iz korištenja toga prostora. 

Sadašnjem korisniku poslovnoga prostora koji nije djelomično ili u cijelosti plaćao 
vlasniku naknadu za korištenje poslovnoga prostora kao ni troškove korištenja, poslovni 
prostor se može prodati sukladno odredbi stavka 2. ovoga članka pod uvjetom da tu naknadu 
i troškove korištenja u cijelosti, uključujući i zakonske zatezne kamate, podmiri prije sklapanja 
ugovora o kupoprodaji. 
 

Članak 39. 
 
Pravo na kupnju poslovnoga prostora ne može ostvariti zakupnik poslovnoga prostora 

koji je isti dao u podzakup ili na temelju bilo koje druge pravne osnove prepustio korištenje 
poslovnoga prostora drugoj osobi. 
 

Članak 40. 
 

Poslovni prostor prodaje se po tržišnoj cijeni. 
Sadašnjem zakupniku, odnosno sadašnjem korisniku, se neće priznati ulaganja u 

preinake poslovnoga prostora učinjene bez suglasnosti zakupodavca, osim nužnih troškova, 
kao ni ulaganja koja je zakupodavac priznao u obliku smanjene zakupnine. 

Tržišnu cijenu i vrijednost neamortiziranih ulaganja sadašnjeg zakupnika, odnosno 
sadašnjeg korisnika, utvrđuje ovlašteni sudski vještak građevinske ili arhitektonske struke, s 
liste ovlaštenih sudskih vještaka, a po odabiru Grada. 

 
Članak 41. 

 
Plaćanje cijene poslovnoga prostora može se ugovoriti odjednom ili obročnom 

otplatom, prema izboru kupca. 
Kada se plaćanje cijene poslovnoga prostora isplaćuje odjednom, rok isplate ne može 

biti duži od 30 dana od dana sklapanja ugovora. Kod kupnje poslovnoga prostora uz obročnu 
otplatu rok otplate je do godine dana od dana sklapanja ugovora. 

U slučaju kašnjenja s plaćanjem glavnice kupac je dužan platiti zakonsku zateznu 
kamatu. 

Ugovor će se smatrati raskinutim u slučaju neplaćanja tri uzastopna obroka. 
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Članak 42. 
 

Zahtjev za kupnju poslovnoga prostora u vlasništvu Grada, podnosi se u roku od 90 
dana od javne objave popisa poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje. 

Podnositelji zahtjeva dužni su uz zahtjev podnijeti dokaze kojima dokazuju svoje pravo 
kupnje poslovnog prostora sukladno odredbama ove Odluke. 

Zahtjev za kupnju obvezno sadrži: 
- ime i prezime odnosno naziv zakupnika/korisnika, mjesto prebivališta odnosno sjedišta 

i osobni identifikacijski broj (OIB), 
- redni broj (oznaka) poslovnog prostora, prema popisu poslovnih prostora, za koji se 

daje zahtjev za kupnju, 
- izjavu o načinu plaćanja kupoprodajne cijene: odjednom ili u mjesečnim obrocima, 
- potvrdu o podmirenju svih dospjelih obveza prema Gradu i državnom proračunu, ne 

stariju od 3 mjeseca, 
- izjavu zakupnika da predmetni poslovni prostor nije dao u podzakup ili na temelju bilo 

koje druge pravne osnove prepustio korištenje poslovnog prostora drugoj osobi. 
Podnositelj zahtjeva čiji je zahtjev nepotpun, pozvat će se pismenim putem da dopuni 

zahtjev. 
 

Članak 43. 

Ugovor o kupoprodaji poslovnoga prostora naročito treba sadržavati: 
a) izjavu kupca kojom dopušta radi osiguranja dugovanog iznosa u korist prodavatelja 

upis založnoga prava radi osiguranja dugovanog iznosa u zemljišnoj knjizi na 
poslovnom prostoru koji je predmet kupoprodaje obročnom otplatom, 

b) u slučaju kada se poslovni prostor prodaje sadašnjem zakupniku, odnosno sadašnjem 
korisniku pod uvjetima i u postupku iz članka 36., 37. i 38. ove Odluke: 

– odredbu kojom se kupac obvezuje da u narednih 10 godina od dana sklapanja ugovora 
neće prodavati niti na drugi način otuđiti kupljeni poslovni prostor te da dopušta 
zabilježbu zabrane otuđenja u zemljišnoj knjizi. Ovaj rok zabrane otuđenja odnosi se i 
na sklopljene ugovore o kupoprodaji s rokom obročne otplate kraćem od 10 godina, 

– odredbu kojom prodavatelj poslovnoga prostora, u slučaju da kupac prestane obavljati 
djelatnost u roku od 10 godina od dana sklapanja ugovora, pridržava pravo 
nazadkupnje prodane nekretnine po kupoprodajnoj cijeni po kojoj je i prodana, 

– zabilježbu zabrane otuđenja poslovnoga prostora za vrijeme od 10 godina od dana 
sklapanja ugovora o kupoprodaji poslovnoga prostora te zabilježbu prava nazadkupnje, 
u korist prodavatelja. 

Članak 44. 
 

Ugovor o kupoprodaji poslovnoga prostora mora biti sastavljen u pisanom obliku. 
Prodavatelj je dužan primjerak ugovora o kupoprodaji poslovnoga prostora dostaviti 

nadležnoj poreznoj upravi. 
 

Članak 45. 
 

Odluku o kupoprodaji poslovnoga prostora donosi gradonačelnik ili Gradsko vijeće 
ovisno o vrijednosti poslovnoga prostora. 

Poslovni prostor ne može se prodati fizičkoj ili pravnoj osobi koja ima dospjelu 
nepodmirenu obvezu prema državnom proračunu, Gradu, tvrtkama s udjelima u vlasništvu 
Grada, osim ako je sukladno posebnim propisima odobrena odgoda plaćanja navedenih 
obveza, pod uvjetom da se fizička ili pravna osoba pridržava rokova plaćanja. 
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Članak 46. 

 
Na temelju odluke o kupoprodaji poslovnoga prostora iz članka 45. ove Odluke, 

gradonačelnik i kupac sklopit će u roku od 90 dana od dana donošenja odluke ugovor o 
kupoprodaji poslovnoga prostora. 
 
 V. PRIJELAZNA I ZAVRŠNA ODREDBA 
 

Članak 47. 
 
 Nadležni upravni odjel uskladiti će s odredbama ove odluke, postojeće zakupe i 
korištenja poslovnih prostora u vlasništvu Grada Ivanca, u roku od 6 mjeseci od dana stupanja 
na snagu ove odluke. 
 

Članak 48. 

 Danom stupanja na snagu ove odluke prestaje važiti Odluka o zakupu poslovnih 

prostora  

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 11/07). 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 
  

 
 
 

TOČKA 20. 
Odluka o imenovanju članova Povjerenstva za ravnopravnost  

spolova Grada Ivanca 
 
Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak - predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 5. listopada 2017. 

godine, donio je zaključak kojim se utvrđuje prijedlog Odluke o imenovanju članova 

Povjerenstva za ravnopravnost spolova Grada Ivanca u sastavu: 

 
Nikolina Vlahek Canjuga, Ivanec, M. Maleza 27, za predsjednicu 

Dunja Belščak, Ivanec, Rudarska 2, za zamjenicu predsjednice 

Ivana Buhin, Ivanec, S. Vukovića 19, za članicu 

Vesna Vitez, Ivanec,  M. Hrga 3, za članicu 

Jasminka Ruhek, Ivanec, Varaždinska 70A,  za članicu 

Dragutin Krauthaker, Ivanec, A. Mihanovića 23, za člana 

Milena Golubić, Ivanec, M. Maleza 35, za članicu 

Danica Prašnjak,  Margečan,  Breznice 2, za članicu 

Marina Marković, Prigorec 15, za članicu. 

 
Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku.  
 

Otvorena je rasprava. 
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Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

O D L U K A 

imenovanju članova Povjerenstva za ravnopravnost spolova  

Grada Ivanca 

 

Članak 1. 

 U Povjerenstvo za ravnopravnost spolova Grada Ivanca imenuju se : 

Nikolina Vlahek Canjuga, Ivanec, M. Maleza 27, za predsjednicu 

Dunja Belščak, Ivanec, Rudarska 2, za zamjenicu predsjednice 

Ivana Buhin, Ivanec, S. Vukovića 19, za članicu 

Vesna Vitez, Ivanec,  M. Hrga 3, za članicu 

Jasminka Ruhek, Ivanec, Varaždinska 70A,  za članicu 

Dragutin Krauthaker, Ivanec, A. Mihanovića 23, za člana 

Milena Golubić, Ivanec, M. Maleza 35, za članicu 

Danica Prašnjak,  Margečan,  Breznice 2, za članicu 

Marina Marković, Prigorec 15, za članicu. 

 

Članak 2. 

 Ova Odluka  objaviti će  u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

TOČKA 21. 
Odluka o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak - predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 5. listopada 2017. 

godine, donio je zaključak kojim se utvrđuje prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za 

predstavke, pritužbe i prijedloge građana u sastavu: 

 
1. Ljubica Friščić, Ivanec, V. Nazora 82A, za predsjednicu 

2. Domagoj Sever, Ivanec, L. Šabana 1,  za člana 

3. Miljenko Grudiček, Lovrečan 92, za člana 

4. Ivan Sedlar, Lovrečan 48, za člana 

5. Marijan Štefanko, Prigorec 111, za člana. 
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Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku.  
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

ODLUKA 

o imenovanju Odbora za predstavke, pritužbe i prijedloge građana 

 

Članak 1. 

 

U Odbor za predstavke, pritužbe i prijedloge građana imenuju se: 

 

1. Ljubica Friščić, Ivanec, V. Nazora 82A, za predsjednicu 

2. Domagoj Sever, Ivanec, L. Šabana 1,  za člana 

3. Miljenko Grudiček, Lovrečan 92, za člana 

4. Ivan Sedlar, Lovrečan 48, za člana 

5. Marijan Štefanko, Prigorec 111, za člana. 

 

Članak 2. 

 

Ova Odluka objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 22. 
Rješenje o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Grada Ivanca 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak - predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 5. listopada 2017. 

godine, donio je zaključak kojim se utvrđuje prijedlog Rješenje o imenovanju 

Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Grada Ivanca u sastavu: 

 
1. Ksenija Sedlar Đunđek, Lovrečan 49A, za predsjednicu 
2. Milorad Batinić, Vuglovec 4,  za člana 
3. Jasenka Friščić, Ivanec, Varaždinska 10, za članicu 
4. Ivan Belač, Bedenec 50, za člana 
5. Ljiljana Risek, Ivanec, Ljudevita Gaja 14, za članicu 
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6. Vladimir Debeljak, Ivanec, Ulica Ladislava Šabana 11, za člana 
7. Ljubica Friščić, Ivanec, Vladimira Nazora 82A, za članicu. 

 
Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću da donese predloženo 
Rješenje.  
 

Otvorena je rasprava. 

 

Mario Canjuga: Zašto je ovo Rješenje, a ostalo su Odluke? Rješenje je upravni akt. 

 

Marina Držaić: Zato jer ovi odbori prijašnji imaju odluke na temelju kojih se imenuju. 

Ovi prijedlozi su napravljeni na temelju odluke o osnivanju i imenovanju povjerenstva 

gdje stoji da se donosi odluka, a ovdje stoji da se donosi rješenje. Rješenje ne mora 

uvijek biti upravni akt.  

 

Canjuga Mario: Da li mi kao Vijeće možemo donositi rješenje? 

 

Marina Držaić: Da, možemo. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeto 

 

R J E Š E N J E 

o imenovanju Povjerenstva za  

dodjelu javnih priznanja Grada Ivanca 

 

I. 

 

U Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja Grada Ivanca imenuju se: 

 

1. Ksenija Sedlar Đunđek, Lovrečan 49A, za predsjednicu 
2. Milorad Batinić, Vuglovec 4,  za člana 
3. Jasenka Friščić, Ivanec, Varaždinska 10, za članicu 
4. Ivan Belač, Bedenec 50, za člana 
5. Ljiljana Risek, Ivanec, Ljudevita Gaja 14, za članicu 
6. Vladimir Debeljak, Ivanec, Ulica Ladislava Šabana 11, za člana 
7. Ljubica Friščić, Ivanec, Vladimira Nazora 82A, za članicu. 

 

 

II. 

 

Ovo Rješenje objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
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TOČKA 23. 
Odluka o imenovanju Povjerenstva za imenovanje  

ulica i trgova u Gradu Ivancu 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak - predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 5. listopada 2017. 

godine, donio je zaključak kojim se utvrđuje prijedlog Odluke o imenovanju 

Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova u Gradu Ivancu u sastavu: 

 

1. Siniša Krznar, Ulica akademika Mirka Maleza 87, Ivanec, za predsjednika 

2. Branka Pavić, Ulica akademika Mirka Maleza 20, Ivanec, za članicu 

3. Suzana Jagić, Ulica akademika Mirka Maleza 12, Ivanec, za članicu 

4. Lidija Kozina, Ulica Ivana Gorana Kovačića 33, Ivanec, za članicu 

5. Vladimir Grudenić, Punikve 33, Ivanec, za člana 

6. Zdenko Đula, Jerovec 143, Ivanec, za člana 

7. Marko Čiček, Ivanuševec 1, Ivanec, za člana. 

 

 
Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku.  
 

Otvorena je rasprava. 

 

Daniel Vlaisavljević: Glasat ću za ovu Odluku, ali jako je malo članova s lijevog 

političkog spektra u ovom Povjerenstvu. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

O D L U K A 

o imenovanju Povjerenstva za 

imenovanje ulica i trgova u Gradu Ivancu 

 

I. 

 

 U Povjerenstvo za imenovanje ulica i trgova u Gradu Ivancu imenuju se: 

 

1. Siniša Krznar, Ulica akademika Mirka Maleza 87, Ivanec, za predsjednika 
2. Branka Pavić, Ulica akademika Mirka Maleza 20, Ivanec, za članicu 
3. Suzana Jagić, Ulica akademika Mirka Maleza 12, Ivanec, za članicu 
4. Lidija Kozina, Ulica Ivana Gorana Kovačića 33, Ivanec, za članicu 
5. Vladimir Grudenić, Punikve 33, Ivanec, za člana 
6. Zdenko Đula, Jerovec 143, Ivanec, za člana 
7. Marko Čiček, Ivanuševec 1, Ivanec, za člana. 
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II. 

 

 Ovom Odlukom stavlja se van snage Odluka o imenovanju Povjerenstva za 

imenovanje ulica i trgova u Gradu Ivancu „Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 

9/2014. 

 

III. 

 

 Ova Odluka objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

 

TOČKA 24. 
Odluka o imenovanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 

 
Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak - predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 5. listopada 2017. 

godine, donio je zaključak kojim se utvrđuje prijedlog Odluke o imenovanju Savjeta za 

zaštitu potrošača javnih usluga u sastavu: 

 
1. Josip Grđan, Osečka 31/A, Radovan, za predsjednika, 

2. Zdenko Đuras, Margečan, Ulica Metela Ožegovića 26, Radovan, za 

člana  

3. Daniel Vlaisavljević, Ulica akademika  Mirka Maleza 67, Ivanec, za člana 

4. Mario Pahić, Ulica Augusta Cesarca 5, Ivanec, za člana 

5. Sanja Keretić, Varaždinbreg, Mali Vrh 317, Turčin, za članicu. 

 
 
Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku.  
 

Otvorena je rasprava. 

 

Zdenko Đula: Pod rednim brojem 5. gospođa nije s područja Grada Ivanca da li je to u 

skladu ili mora biti temeljem nečega? 

 

Stanko Rožman: Temeljem Zakona o zaštiti potrošača jedinice lokalne samouprave u 

obvezi su formirati tijela za zaštitu potrošača javnih usluga  njihova tijela odnosno 

njihove tvrtke u većinskom vlasništvu na njihovom području. Obavezni član tog tijela, 

kojeg smo nazvali kad smo ga osnivali Savjet za zaštitu potrošača, obavezni član je 

predstavnik Udruge zaštite potrošača ukoliko takva udruga postoji na području jedinice 

lokalne samouprave. S obzirom da na našem području, u županiji, imamo udrugu koja 

pokriva čitavo područje županije, mi smo tražili od njih da daju svojeg predstavnika i 

gospođa je obavezni član. 
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Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

ODLUKA 

o imenovanju predsjednika i članova  

Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga   

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom imenuje se Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga, u čijem 

sastavu su predsjednik i dva člana.  

Članak 2. 

U Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga imenuju se:  

1. Josip Grđan, Osečka 31/A, Radovan, za predsjednika, 
2. Zdenko Đuras, Margečan, Ulica Metela Ožegovića 26, Radovan, za 

člana  
3. Daniel Vlaisavljević, Ulica akademika  Mirka Maleza 67, Ivanec, za člana 
4. Mario Pahić, Ulica Augusta Cesarca 5, Ivanec, za člana 
5. Sanja Keretić, Varaždinbreg, Mali Vrh 317, Turčin, za članicu. 

 

Članak 3. 

Ovom Odlukom stavlja se van snage Odluka o imenovanju predsjednika i 

članova Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga „Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ br. 18/2014. 

Članak 4. 

Ova Odluka objaviti će se Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 25. 
Odluka o imenovanju Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti 

 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak - predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 5. listopada 2017. 

godine, donio je zaključak kojim se utvrđuje prijedlog Odluke  o imenovanju 

Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti u sastavu: 
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1. Milorad Batinić, Vuglovec 4, Ivanec, predsjednik 

2. Lidija Kozina, Ulica Ivana Gorana Kovačića 33, Ivanec, zamjenica 

predsjednika 

3. Branko Putarek, Jezerski put 55, Ivanec, član 

4. Dalibor Patekar, Ulica Ljudevita Gaja 13, Ivanec, član 

5. Tomislav Sever, Prigorec 17, Ivanec, član 

6. Zdravko Rogina, Margečan, Zagorska 1, Radovan, član 

7. Zdenka Šarolić,  Knapić 47, Ivanec, članica 

8. Mihael Cahun, Ulica akademika Ladislava Šabana 22, Ivanec, član 

9. Stanko Rožman,Cerje Nebojse 200, Maruševec, član. 

 
Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku.  
 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

O D L U K A 

o imenovanju predsjednika i članova 

Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti 

 

Članak 1. 

U Povjerenstvo za ocjenu arhitektonske uspješnosti imenuju se: 

1. Milorad Batinić, Vuglovec 4, Ivanec, predsjednik 
2. Lidija Kozina, Ulica Ivana Gorana Kovačića 33, Ivanec, zamjenica 

predsjednika 
3. Branko Putarek, Jezerski put 55, Ivanec, član 
4. Dalibor Patekar, Ulica Ljudevita Gaja 13, Ivanec, član 
5. Tomislav Sever, Prigorec 17, Ivanec, član 
6. Zdravko Rogina, Margečan, Zagorska 1, Radovan, član 
7. Zdenka Šarolić,  Knapić 47, Ivanec, članica 
8. Mihael Cahun, Ulica akademika Ladislava Šabana 22, Ivanec, član 
9. Stanko Rožman,Cerje Nebojse 200, Maruševec, član. 

 
Članak 2. 

 Ovom Odlukom stavlja se van snage Odluka o imenovanju predsjednika i članova 

Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti „Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 

18/2014. 
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Članak 3. 

Ova Odluka objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 26. 
Zaključak o oslobađanju obveze plaćanja komunalnog doprinosa 

 

Milorad Batinić: Radi se o ukupnosti izgradnje 21 nove učionice i kabineta, proširenje 

blagovaonica i kuhinje i logističkog djela, zbornice, sanitarni čvorovi, ukupna površine 

gradnje oko 2400 kvadrata. S time da ovo oslobađanje od 243.320,00 kuna to su 

namjenska sredstva koja Grad mora izdvojiti sam sebi i platiti.  Ove godine neće biti 

potrebno, neće biti nužno, nego iduće godine ćemo morati sredstva planirati u 

proračunu na rashodnoj strani  s osnova  namjenskog prihoda komunalnog doprinosa. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Daniel Vlaisavljević: Kakva bi situacija bila da imamo porez na nekretnine u ovom dijelu 

sad? Tu se ne bi mogli odreći? 

 

Milorad Batinić: Ne. Bilo je razmišljanja u fazi nakon što je Zakon bio donesen  u smjeru 

izmjena upravo da se mogu neki prostori osloboditi, ali ne komunalne naknade, ne 

poreza na nekretnine, nego komunalnog doprinosa na isti ovakav način. I sada se 

plaća komunalna naknada za te prostore, analogno tome bi se plaćao i porez na 

nekretnine. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

1. Osnovna škola Ivana Kukuljevića Sakcinskog, Ivanec, Akademika Ladislava 
Šabana 17, OIB 16575689564, u cijelosti se oslobađa obveze plaćanja 
komunalnog doprinosa za rekonstrukciju istočnog krila postojeće zgrade 
predmetne osnovne škole: dogradnja na sjeveroistoku i jugoistoku zgrade, 
preinaka i prenamjena dijela prostorija u prizemlju u druge namjene u funkciji 
osnovnoškolskog obrazovanja, 3. skupina građevine, na novoformiranoj 
katastarskoj čestici čkbr.537 (formira se od obuhvata stare čkbr. 537, dijela 
čkbr. 539/2 i dijela čkbr. 540/2) u k.o. Ivanec - Ivanec, Ak. L. Šabana 17, 
obujma 6.758,89 m2, u iznosu od 243.320,04 kn. 
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2. Nalaže se Upravnom odjelu za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu 
okoliša Grada Ivanca, izdavanje Rješenja o komunalnom doprinosu za 
rekonstrukciju građevine, sukladno odredbi točke 1. ovog Zaključka. 

 

 

TOČKA 27. 
Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana cesta 

– na dijelu k.č.br. 539/2 i 540/2, obje u k.o. Ivanec 
 

Marina Držaić: Ove se površine prema parcelacijskom elaboratu nalaze u Gajevoj ulici 

u obuhvatu buduće investicije dogradnje osnovne škole. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nakon provedenog glasovanja, predsjednica Vijeća konstatira da je svih 13 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno sa 13 glasova donijeta 

 

                                                    O D L U K A 

                    o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi 

           – nerazvrstana cesta na k.č.br. 539/2 i 540/2, obje u k.o. Ivanec 

 

Članak 1. 

               Ovom Odlukom utvrđuje se ukidanje svojstva javnog dobra u općoj uporabi 

– nerazvrstana cesta na nekretninama označenim kao: k.č.br. 539/2 k.o. Ivanec, u 

naravi put, u površini od 54 m2, i k.č.br. 540/2 k.o. Ivanec, u naravi put, u površini od 

84 m2, obje upisane u z.k.ul. br. 13354 za k.o. Ivanec, kao javno dobro u općoj uporabi 

– nerazvrstana cesta, u vlasništvu Grada Ivanca, Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b, 

OIB 84121580205, prema Prijavnom listu za k.č.br. 538/2 i dr. u k.o. Ivanec, izrađenom 

od Geoizmjera d.o.o., Ak. Mirka Maleza 3, Ivanec, koji je sastavni dio ove Odluke, a 

za potrebe evidentiranja nerazvrstane ceste – dijela Ulice Ljudevita Gaja u Ivancu, 

odnosno dogradnje zgrade Osnovne škole I. K. Sakcinskog u Ivancu, sve sukladno 

prostorno-planskoj dokumentaciji Grada Ivanca. 

 

Članak 2. 

                Utvrđuje se da je trajno prestala potreba za korištenjem predmetnih 

nekretnina kao javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana cesta, iz članka 1. ove 

Odluke, te se isključuju iz opće uporabe. 
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Članak 3. 

                Temeljem ove Odluke, Općinski sud u Varaždinu, Stalna služba u Ivancu, 

izvršit će brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana cesta na 

nekretninama iz članka 1. ove Odluke, te će izvršiti upis prava vlasništva na ime i u 

korist: Grad Ivanec, Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b, OIB 84121580205. 

 

Članak 4. 

                Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja i objavljuje se u Službenom 

vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 28. 
Informacija o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Ivančice“ 

Ivanec 
 

Predsjednica Vijeća konstatira da je Gradsko vijeće primilo na znanje informaciju da 
su u Upravno vijeće Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec imenovane: Klementina 
Cerovečki, Ivanec, Ulica Vladimira Nazora 17, Hermina Jelić, Ribić Breg 23 i Ivana 
Jagetić, Ivanec, Ulica Matije Gupca 5a. 

 

 

TOČKA 29. 
Informacija o imenovanju članova Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta 

„Đuro Arnold“ Ivanec 
 

Predsjednica Vijeća konstatira da je Gradsko vijeće primilo na znanje informaciju da 

su u Upravno vijeće Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ Ivanec imenovane: 

Mirjana Slunjski, Seljanec, Selska ulica 3 i Maja Sever, Ivanec, Ulica Bistrica 44. 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene pa predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

 

Dovršeno u 20,23 sati. 

 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

       Ksenija Sedlar Đunđek, mag.oec. 


